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MAP 2099 Celé 4 km strategického hlubokomořského kabelu
NATO najednou “beze stopy zmizely”! Putinův nový trik! Jeho
tajná flotila GUGI získává další lodě. CIA přiznává, že Západ je
proti Rusku bezbranný. Produkce ruských raket trhá nové rekordy.
Faktografie ke včerejšímu pořadu s Petrem Hájkem na Protiproud.

19 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Včera jsem byl hostem u Petra Hájka na Protiproud. Pořad najdete
zde.  Dnešní analýza je složená ze dvou částí. První rozebírá
témata, která se včera do pořadu už časově nevešla. Ve druhé jsou
hlavní zdroje informací ze včerejšího pořadu. Ještě jednou děkuji
všem divákům i čtenářům, jak za čas, který nám našim sledováním
věnují, tak za maily i za podporu. V září jsem natočil dva pořady na
TV Bureš, jeden u Hájka, a byl jsem se podívat na demonstraci hnutí
JASAN v Praze u Kyvadla. Prohazovat 4 krát za měsíc noc za den a
zpět, a vydávat analýzu každý den, mně už docela vyčerpalo. V
sobotu ráno tak analýza nebude. Beru si den volna. Děkuji za
pochopení, a mějte se krásně. 

(1) V roce 2022 česká veřejnoprávní média zásobovala své nucené
poplatníky zaručenými předpověďmi západních válečných expertů a
náčelníků generálních štábů vojsk jednotlivých zemí NATO, jak
Rusku brzy dojdou rakety a přesné střely, a jak bude potom rychle
poraženo. Tyto nesmysly tehdy vytrvale šířili i tak slavní generálové
jako náčelník britského generálního štábu sir Tony Radakin, nebo i
věhlasné washingtonské nadace. Ty dokonce vědecky propočítaly,
jak západní sankce na čipy a další elektronické součástky do
několika měsíců úplně rozloží  Putinův vojenský průmysl a jeho
výrobu. Od té doby uplynuly 2 roky, a včera západní média konečně
přiznala, že místo vědecky vypočítaného kolapsu ruské vojenské
výroby nastal jeho dezinformátory předpokládaný boom. Čísla jsou
jasná:

https://www.michalapetr.com/
https://www.michalapetr.com/map-2099-cele-4-km-strategickeho-hlubokomorskeho-kabelu-nato-najednou-beze-stopy-zmizely-putinuv-novy-trik-jeho-tajna-flotila-gugi-ziskava-dalsi-lode-cia-priznava-ze-zapad-je-proti-rusku-bezbr/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.irozhlas.cz/zpravy-svet/valka-na-ukrajine-nalety-ruske-rakety-ukrajinska-rozvedka_2212121512_hav
https://cnn.iprima.cz/putinove-armade-dochazeji-rakety-generalove-se-navzajem-obvinuji-z-neuspesne-invaze-107324?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu
https://euractiv.cz/section/evropska-unie-a-svet/news/kdy-prestanou-letat-ruske-rakety-sankce-moskvu-boli-ale-na-zastaveni-boju-zatim-nestaci/
https://www.unian.net/weapons/skolko-shahedov-krylatyh-i-ballisticheskih-raket-proizvodit-rf-forbes-ozvuchil-cifry-12761790.html
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X-101           měsíční výroba    40 až 50 kusů        zásoba   190
kusů 
Kalibr                                          30 až 40 kusů        zásoba   350
kusů
Iskander-K                                 10 až 15 kusů         zásoba   180
kusů
Onyx                                            40 až 50 kusů        zásoba 
 500 kusů 
Iskander-M                                40 až 50 kusů        zásoba  130
kusů
Kindžál                                            2 ž 6 kusů          zásoba   55
kusů
KN-23 (Severní Kim)                                                zásoba  60
kusů 
Shahed-136                               přes 500 kusů   
Krom těchto hlavních střel, raket a dronů nyní Rusko začalo
vyrábět těžké zabijácké drony Garpiya-A1 s větším dostřelem,
než mají Shahed, a také nové střely Kh-35, které nesou
kazetovou munici. Dronům Garpiya-A1 prý dodává motor čínská
pobočka německé společnosti Limbach. Produkce dronů
Garpiya-1a v Rusku už prý dosahuje 200 kusů měsíčně. 

Zatímco k věštěnému rozpadu ruské válečné produkce v důsledku
polovodičových sankcí nedošlo, v posledních dnech se stále
zřetelněji ukazuje, že dochází k úpadku západního polovodičového
průmyslu.

Jihokorejský Samsung oznámil před 7 dny masivní propuštění ve
svých zámořských divizích. Pracovní místa mimo Koreu mají být
okamžitě zredukována až o 30%. Důvodem propuštění je masivní
západní čipová krize, neboť došlo k propadu poptávky po čipech.
Propuštění se dotkne několika desítek tisíc zaměstnanců. Samsung
loni v zámoří zaměstnával 147 tisíc lidí, celkem pak 268 tisíc. První

https://twitter.com/AgentisGeop/status/1835020345457201624?ref_src=twsrc%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1835020345457201624%7Ctwgr%5Ed1cf51d932b9142283a310b427d541aa57ee4ed0%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%2F%2Fwww.securitymagazin.cz%2Fdefence%2Frusko-uav-harpyje-a1-1404072561.html
https://www.kaohooninternational.com/economics/544358
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vyhazovy už začaly v Indii. Samsung se bude za každou cenu snažit
nepropouštět korejské zaměstnance. V Koreji panuje strach ze
sociálních bouří.

Plán Bruselu, podle něhož měla EU v roce 2030 produkovat 20%
všech čipů na světě, oproti 9% v roce 2022, byl před pár dny, v
důsledku oznámení Intelu, že zastavuje plánovanou výstavbu
továren v Německu, Francii, Itálii i v Polsku, tajně odtrouben, a nyní
se počítá, že produkce maximálně vzroste na 11%. Vše ovšem
závisí na investici tchajwanského TSMC v Drážďanech, které je
ovšem už také nejistá, protože Tchaj-wanu se v posledních dnech
začaly prudce propadat exporty čipů do Číny. Čína v 1Q2024 prudce
zvýšila produkci vlastních čipů (+40%!), a pokračuje ve své úspěšné
cestě obejít západní sankce uvalené na její čipový průmysl. Prudký
nárůst produkce čipů v Číně časově koreluje s oznámením Intelu, že
zastavuje své plány na výzkum čipů ve Francii (-450 vědeckých
míst), a spekuluje se, že zastaví i výstavbu továrny na čipy v Itálii
(5000 zaměstnanců celý hub, včetně dodavatelů). Intel bude navíc
masivně propouštět, aby zamezil drastickému propadu zisku. Celá
situace v čipovém průmyslu, která se složila v 2Q2024 ukazuje
jasně, že západní technologické sankce na Rusko a Čínu se zcela
minuly účinkem, podnítily v obou zemích masivní nárůst vlastní
produkce, a ztráty trhů se teď jako bumerang vracejí Západu, a
hlavně EU. Vyhlášení Samsungu, že očekává příchod krize, a s ní
spojený další pokles poptávky po technologických produktech,
dokonale odhalují skutečný vliv politik Green Deal a války proti
Rusku, (drahé energie), která drastickou demonetizací západní
střední třídy způsobila propad poptávky pro spotřebních,
technologických, motoristických a dalších produktech, včetně
potravin vyšší kvality, a teď se projevuje dramatickým rozvratem
evropských ekonomik. Vítězové celé destrukční politiky Bruselu jsou
přitom jasní Rusko a Čína!

https://www.politico.eu/article/intel-germany-chips-plant-competitiveness-eu-ambition/
https://digital-strategy.ec.europa.eu/en/factpages/state-digital-decade-2024-report
https://www.youtube.com/watch?v=JEm7udnhIvo
https://www.politico.eu/article/intel-pauses-french-italian-microchip-investments-after-manufacturing-loss/
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(2) Vjašeslav Volodin, šéf ruské státní Dumy, včera důrazně varoval
Západ, před “největší tragédií”, do níž se řítí, pokud Biden povolí
Zalenskému ostřelovat Rusko. Volodin neupřesnil, jakou “okamžitou
a tvrdou” odvetu vůči Západu Gosudar nařídí, ale z analýz
organizace založené CIA k podrývání Ruska a Číny, a z nedávné
konference válečných expertů ve Washingtonu, vyplývá, že Putin
nemusí provést jaderný odvetný úder, za překročení červené čáry,
jak se někteří domnívají, ale může pomocí zvláštních technických
prostředků tajných ruských sil GUGI zcela zhroutit západní
ekonomiku. Veškeré finanční, obchodní a ekonomické aktivity
Západu jsou z 95% závislé na síti hlubokomořských kabelů, zejména
v Atlantiku. Jejich vyřazením Putin efektivně vyřadí západní
ekonomiku. Kabely jsou přitom, absolutně neochranitelné, před
ruskými sabotážemi.

V roce 2021 Norské námořnictvo zjistilo a tajně vyšetřovalo “náhlé a
nevysvětlitelné zmizení 4 km podmořských kabelů, o váze 10 tun”.
Pachatele krádeže vojenských kabelů, které propojovaly různé
podmořské boje mající za úkol sledovat ruské ponorky, se nikdy
nepodařilo odhalit. Je však známo, že Putin disponuje vysoce tajným
ředitelstvím GUGI, kterému je podřízena flotila speciálních plavidel,
ponorek a hlubinných robotů v kolském zálivu Olenya, a že Ukrajinci
jako šílení už několik měsíců proti Olenya útočí vlnami dronů bez
valného výsledku. Jak CIA, tak ukrajinské zdroje tvrdí, že záliv
Olenya je pokryt tak hustou elektronickou mlhou REB, že v celé
oblasti nefunguje žádné navádění, ani přenosy signálů, a že celá
oblast je kryta obrovskými minovými poli, jak na moři, tak na
pevnině. Ruská flotila GUGI, kterou US loďstvo nepřetržitě
monitoruje po jejich plavbách po světových mořích, je schopna
pomocí speciálních robotických ponorek provádět sabotáže za do
hloubky 6 km. Byla viděna, jak tráví celé dny na místech, kudy vedou
západní podmořské kabely, a Putin její početní stavy neustále
posiluje dalšími povrchovými i podmořskými kabely. Váleční experti
NATO jsou přesvědčeni, že Rusko v případě potřeby rychle zničí
západní podmořské kabely, podmořské produktovody, a zničí

https://www.kp.ru/online/news/6000064/
https://cczy.livejournal.com/1126997.html
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mořské větrníky, a těžební věže všeho druhu. A Putin se přitom
může tvářit, že asi zase nějaký další Ukrajinec páchá podmořské
sabotáže. Západ má takový strach ze skupiny GUGI, že se chystá
za pár dní na Valném shromáždění celou věc probrat, a požadovat
nějaké celosvětové ujednání o ochraně podmořské infrastruktury.
Rusové a Čína asi celou záležitost smetou ze stolu, protože v ní
čuchají zase nějakou západní zlotřilost, která je má zbavit budování
vlastní podmořské infrastruktury. (Všem zvědavců vřele doporučuji
tento materiál blízký svým původem k CIA k bližšímu prostudování).

(3) Odkazy na hlavní zdroje informací k pořadu u Petra Hájka o
novém komisariátu Síkely. 

Katherine Kimambo, jedna z vůdkyň Youth Democracy Cohort. To je
hlavní organizace budoucího Síkelova komisariátu EU. A má na
starosti export genderu, LGBTQ, Green Dealu a dalších základních
hodnot EU mezi mladé Afričany. (Video na FB najdete zde.) V
pořadu jsem omylem zaměnil stát, v němž je Kimambo aktivní. Ne
tedy Keňa, ale Tanzanie. Jedním z hlavních bodů, který nový Síkelův
komisariát řeší je imigrace, (viz poslední dohoda se Samoa ze 17.
srpna). Hlavním posláním je dokončit dohody z Cotonou, a ty se
týkají řízené imigrace do EU,( třeba Schoz + 250 tisíc Keňanů).
Síkela tedy bude komisařem pro řízenou imigraci do EU! A to je
úžasný úspěch Fialovy bruselské politiky. Podle Bruselu dohody z
Cotonou mají za cíl vyjednat imigraci do EU a mobilitu imigrantů. 

Sir Simon Jenkins, a jeho názory o překračování červených liniích a
spojenectví Západu s Ruskem, proti kterým nepovstal v Anglii, žádný
tamní colonel Foltýn. Kdo je Simon Jenkins? 

Názory nového válečného komisaře EU Andriuse Kubilliuse, že je
třeba překročit všechny červené linie a porazit Rusko. 

Je čtvrtek 19. září 05.44 ráno, a jdu se konečně vyspat.  Naše
analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně. Kdyby každý
přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak

https://jamestown.org/program/russia-looks-to-target-achilles-heel-of-western-economies-on-ocean-floor/
https://www.facebook.com/reel/437445792675758
https://www.facebook.com/EUPartnerships/posts/pfbid0ckZgkHJkwUPxSyQjJcn8UY2j1UwSsm3AuZbqT5QzhxEWgRruXQ1Brpiwa3t6rzUnl
https://en.wikipedia.org/wiki/European_Commissioner_for_International_Partnerships
https://www.echo24.cz/a/H3TGj/zpravy-zahranici-nemecko-privede-ctvrt-milionu-pracovniku-z-keni-mezinarodni-dohoda
https://www.consilium.europa.eu/en/policies/cotonou-agreement/
https://www.theguardian.com/commentisfree/2024/sep/16/keir-starmer-nato-ukraine-british-long-range-missiles-russia
https://en.wikipedia.org/wiki/Simon_Jenkins
https://www.ceskenoviny.cz/ukrinform/cesky/zprava.php?id=1246874
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není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v
dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Josefem Skálou 12. září na TV Bureš, pořad
najdete zde. S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2098 Tenká červená linie jaderné války se hroutí!? EU fanatici
útočí na US realisty! Nový naprosto šílený válečný komisař EU
Andrius Kubillius kontra ostřílený admirál John Kirby z Bílého
domu! Vyvolají snad bruselští bigotní vyznavači totální války s
Ruskem konečnou nukleární apokalypsu veškerého evropského
obyvatelstva? Pár slov před dnešním pořadem u Petra Hájka na
Protiproudu!

18 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Za pár dní odcestuje ukrajinský vůdce Zelenskyj do Ameriky na
Valné shromáždění OSN a u té příležitosti se sejde s US
prezidentem Bidenem. Tato schůzka bude klíčová pro udržení míru v
Evropě. Není totiž žádným tajemstvím, že jde o poslední pokus velké
kliky médii zfanatizovaných evropských příznivců totální války s
Ruskem, jak odvrátit blížící se nevyhnutelnou porážku Kyjeva
zatažením aliance NATO do přímé války s Ruskem. Klíčem k jejímu
rozpoutání mají být dodávky raket dalekého doletu Zelenského

https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2098-tenka-cervena-linie-jaderne-valky-se-hrouti-eu-fanatici-utoci-na-us-realisty-novy-naprosto-sileny-valecny-komisar-eu-andrius-kubillius-kontra-ostrileny-admiral-john-kirby-z-bileho-domu-ro/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
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Soldatesce, a povolení, aby s nimi okamžitě začala ostřelovat
Rusko. Putin přitom jasně sdělil, že to znamená vyhlášení války
Rusku, a odvetu. Pokud tedy Biden Zelenskému za pár dní kývne,
jsou USA dle Putinových slov v okamžitém válečném konfliktu s
Ruskem, jakmile Zelenskyj rakety odpálí. Neboť, jak Rusové
mnohokráte zdůraznili, nelze zjistit, zda US raketa odpálená
Zelenským do Ruska nese, nebo nenese US jadernou hlavici, a
hrozí nejhorší možný odvetný scénář.  Protože však existuje jistá
naděje, že Biden bruselské fanatiky ani kyjevského komedianta nijak
svým rozhodnutím nepotěší, a protože situace je vážná, dnes vše
podrobně rozebereme na Protipoudu s Petrem Hájkem. Pořad
najdete někdy večer zde. Budu se na Vás těšit. Odkazy na tvrzení v
dnešním pořadu u Hájka, budou zveřejněny v zítřejší analýze. 

Mějte se krásně. Je středa 18. září 03.08 ráno, a jdu se na Petra
Hájka pořádně vyspat.  Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc
lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by
starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od
srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše
analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Josefem Skálou 12. září na TV Bureš, pořad
najdete zde. S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad

https://www.youtube.com/@protiproudtv8090
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
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najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2097 Petr Fiala, Václav Klaus a velké povodně? Aneb, kam se
poděla AČR, a další vládní perličky, které každého nadzvednou.
Analýza.

17 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
V ČR už několikátý den řádí povodně, a teprve včera se probudila
Madam Černochová, a vzpomněla si, že při povodních 1997 na
Moravě zasahovala AČR na záchranu postiženého obyvatelstva už
od prvního okamžiku v celé své síle, a po Fialově neskutečně
opožděném rozkazu, se včera odpoledne začala chlubit na
sociálních sítích, jak je aktivní. Srovnání s rokem 1997 však pro ni i
jejího náčelníka Fialu dopadá tristně.

Mohu to tvrdit. Protože první rozkaz AČR k okamžitému zahájení
záchranných akcí AČR jsem v létě 1997 vydal já ve večerních
hodinách, asi kolem 22 hodin, první noci povodní, nadporučíkovi H,
a ten s pohotovostní zásahovou jednotkou, která držela na Severní
Moravě pohotovost každý den v roce,  do 60 minut vyrazil z posádky
21. záchranného pluku Kozlov směrem do Jeseníku, kde povodně
udeřily jako první. K vyslání dalších připravených záchranných
jednotek bylo tenkrát třeba souhlasu “službu konajícího nejvyššího
státního představitele” ČR. Z tria Havel, Zeman, Klaus uvedenou noc
funkci držel Václav Klaus, a ten krátce po půlnoci, asi 20 minut od
zaslání mé žádosti, (byl jsem ve službě operačního dozorčího), ke
schválení zásahu AČR na Severní Moravě, akci potvrdil. Tenkrát k
tomu stačily dva pozdně noční faxy, a rozhodný přístup Klause, který
dal akci okamžitě a bez váhání zelenou. Vyčleněné záchranné pluky
AČR se tak okamžitě v prvních hodinách povodní, technicky vzato
přes noc do rána, připravily k výjezdu, a se svítáním už z jejich
posádek vyrážely první kolony terénních aut, těžké ženijní technicky,
hasičské techniky, zdravotní techniky, a plovoucí tanková soulodí.
Tyto obojživelné transportéry, které na své korbě uvezly na zemi i po
vodě i vojenská auta, se osvědčily hlavně při záchraně a evakuaci

https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2097-petr-fiala-vaclav-klaus-a-velke-povodne-aneb-kam-se-podela-acr-a-dalsi-vladni-perlicky-ktere-kazdeho-nadzvednou-analyza/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://x.com/jana_cernochova/status/1835794257010884678
https://cs.wikipedia.org/wiki/Povodn%C4%9B_na_Morav%C4%9B_a_Od%C5%99e_(1997)
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osob v níže položených zaplavených oblastech kolem Olomouce. Na
rozsah povodní, bylo tenkrát sil i techniky zoufale málo, ale byly, a
díky rozdílu přístupů Klause a Fialy k řešení povodní, byl rozdíl z
dnešního pohledu nejméně +48 hodin pro tehdy agilního Václava
Klause! 

Proč však AČR nyní nezasahuje stejně aktivně jako v roce 1997, je
otázka navýsost zajímavá. Pomineme-li rozdílné osobnostní
charakteristiky povah Václava Klause a Petra Fialy, které určitě v
letošním zpožděném probuzení válečnického dua Černochová –
Řehka ze snů o válce s Ruskem do holé povodňové reality naší
republiky, hrají svou nezpochybnitelnou roli. Je tu otázka letadel F-
35. Je tomu sotva týden, co Washington podepsal smlouvu s
Rumunskem na dodávku 32 kusů F-35 za pěkných 7.2 miliardy
USD. Černochová s Fialou si letos objednali 24 kusů F-35, ale za 6.6
miliardy USD, (150 miliard CZK). Přepočtem na Rumunskou cenu
měla Černochová zaplatit Washingtonu za 24 letadel jen 5.4 miliardy
USD. Pomineme-li úvahu, zda se zaktivizoval Topolánkův Dalík, není
pro rozdíl v ceně skoro žádné vysvětlení. Letadla F-35 se vyrábějí
pouze ve dvou variantách, a ta druhá je pouze pro potřeby Izraele.
Rumuni si navíc sjednali i dodávku rezervních motorů, což jsem u
Černochové nepostřehl. 

Rozdíl v ceně rumunských a fialových F-35 je 1.2 miliardy USD, tedy
pěkných 27 miliard CZK! Proč o tom hovořím v souvislosti s
povodněmi. V době povodní 1997 disponovala AČR celkem 5
záchrannými pluky Civilní ochrany, ve kterých sloužilo po 500
vojácích, a ti byli vybaveni ke všem typům záchranných akcí. V
každém pluku drželo hotovost 60 vojáků, ženistů, hasičů a
zdravotníků, včetně rotmistrů a důstojníků. K akci byli připraveni do
60 minut. Tyto pluky byly po roce 1997 různě redukovány, a
přemisťovány, třeba jeden do nyní zatopeného Hlučína (!).  Ale
nakonec byly zrušeny, aby se ušetřila 1 miliarda CZK nutná každý
rok na jejich udržování v tabulkových stavech. Pluky, vlastně
redukované už na prapory, byly zrušeny v roce 2007, kdy vládnul

https://www.defensenews.com/breaking-news/2024/09/13/us-clears-f-35-sale-to-romania-bolstering-natos-eastern-flank/
https://www.facebook.com/story.php/?story_fbid=762050792621629&id=100064501457377
https://opavsky.denik.cz/zpravy_region/v-hlucine-byl-vyhlasen-druhy-stupen-povodnove-aktivity-20240930.html
https://www.ceskatelevize.cz/zpravodajstvi-ostrava/zpravy/148325-hlucin-prijde-o-zachranny-prapor-posledni-vojsko-v-kraji/?mobileRedirect=off
https://cs.wikipedia.org/wiki/Seznam_vl%C3%A1d_%C4%8Ceska
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Topolánek, a radil mu Dalík, známý z kauzy vymáhání úplatků za
Pandury. Rozdíl v ceně rumunských a fialových F-35 by i při dnešní
inflaci určitě pokryl existenci nových záchranných praporů CO v
rámci AČR, třeba v tom Hlučíně! Pokud mermomocí chtějí Foltýn,
Fiala, Černochová a Řehka připravovat válku s Ruskem, měli by na
ní hlavně připravit záchranné složky AČR, a to znamená obnovit
záchranné pluky CO. Proč to však neudělají, protože by jim nezbylo
na přípravu války s Ruskem. A proto dnes není AČR schopná
pomáhat občanům postiženým povodněmi stejně jako v roce 1997, a
nebo před tím. 

Úplnou perličkou je ovšem nynější záplava Dolní Lutyně, kam chtěl
ještě počátkem září Fiala natvrdo umístit jakousi asijskou výrobnu
lithiových baterií, tedy technologii, která je i podle EU mimořádně
nebezpečná zejména pro zdroje pitné vody. (Podrobně vysvětleno v
MAP 2089.) Prostě typický Fiala, dělá vždy vše obráceně. 

Ve středu budu natáčet pořad u Petra Hájka na Protiproudu. Dejte
mu na mail vědět, nebo na můj, jestli se mám srovnání obou povodní
věnovat. Jinak bude pořad hlavně o novinkách z ruské a africké
fronty. 

Je úterý 17. září 04.35 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně 10
tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly
by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od
srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše
analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit

https://cs.wikipedia.org/wiki/Seznam_vl%C3%A1d_%C4%8Ceska
https://cs.wikipedia.org/wiki/Kauza_Pandury
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-utopena-gigafactory-pozemky-v-dolni-lutyni-urcene-pro-jeji-stavbu-jsou-pod-vodou-40488308
https://www.michalapetr.com/map-2089-eu-poslala-penize-urcene-pro-evropske-deti-trpici-rakovinou-na-ukrajinu-na-valku-s-ruskem-sokujici-naklady-na-financni-zabezpeceni-novych-eurokratu-desici-priznani-eu-jak-nove-gigafactory-z/
https://www.youtube.com/@protiproudtv8090
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darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2096 Putinův rozkaz РПХ-ф-360/24k! 7. listopadu buď Kyjev
kapituluje, nebo se celá záležitost okamžitě vyřídí jednou pro vždy!
Analýza nejrafinovanějšího válečného plánu jaký generál
Gerasimov kdy Gosudarovi předložil k podpisu!

16 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Prezident Zelenskyj, stejně jako všichni chytří západní generálové a
informovaní politici už pár týdnů vědí, že Kyjev buď rychle kapituluje,
a nebo přes letošní zimu generál Gerasimov nelítostně srazí celou
zem na kolena, a na jaře pohodlně obsadí vylidněná ukrajinská
města. Ruský válečný plán РПХ-ф-360/24 se zdá, že nemá chybu.
Jediný protitah, který mozky kyjevské Soldatesky zatím proti plánu
РПХ vymyslely, je začít střílet do Ruska americké a další západní
dalekonosné rakety. A vystrašený Zelenskyj se proto osobně vypravil
do Washingtonu za papá Bidenem, aby mu rakety dal, a střílet
povolil. Že to může vyvolat jadernou válku, Zelenského nezajímá,
stojí totiž bezprostředně před svou totální a neodvratitelnou
porážkou. Jak rozhodne Biden se v době, kdy píši tuto analýzu, ještě
neví. Ale západní analytici se už většinově shodli, že ani ukrajinská
střelba západními raketami do Ruska plán РПХ-ф-360/24 neodvrátí,
pouze může být realizován ve své podstatně horší variantě J, (я). 

Abychom pochopili celý smysl plánu РПХ-24, musíme se vrátit do
jara 2022. Už 22. února 2022 jsme v analýze MAP 1085 zveřejnili,
(viz MAP 1526), že hlavním cílem tehdejších ruských útoků je
obsadit všechny 4 ukrajinské jaderné elektrárny, protože kontrola
nad těmito klíčovými zdroji elektrické energie, umožní Putinovi jejich
řízené vypnutí, a tím odstavení celé ukrajinské energetické sítě z

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2069-putinuv-rozkaz-%d1%80%d0%bf%d1%85-%d1%84-360-24k-7-listopadu-bud-kyjev-kapituluje-nebo-se-cela-zalezitost-okamzite-vyridi-jednou-pro-vzdy-analyza-nejrafinovanejsiho-valecneho-planu-jaky-g/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.michalapetr.com/map-1526-nove-plany-putina-usa-i-ukrajiny-valka-na-ukrajine-cast-i/
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provozu, a přitom nikdo nemůže tyto elektrárny dobývat zpět,
protože by tím způsobil velké jaderné havárie. Naše analýza byla
sice nějakými bdělými fialovými cenzory neprodleně vymazána, a
zůstala jen její kopie, ale o deset měsíců později ji obsahově potvrdil
 The Royal United Services Institute (RUSI), jedna z
nejprestižnějších světových organizací pro studium válek a konfliktů.
Je tak najisto jisté, že jedním ze způsobů, jak donutit Kyjev ke
kapitulaci, je vypnout všechny ukrajinské jaderné elektrárny.

Generál Gerasimov tento svůj cíl sice na jaře 2022 nesplnil, ale cíle
se nevzdal. A modifikoval tehdejší plán РПХ/22 do jeho současné
podoby РПХ/24. Protože jadernou elektrárnu nelze vypnout přímým
zásahem její strojovny, jako každou jinou elektrárnu, neboť by to
vyvolalo jadernou havárii. A protože 3 zbývající ukrajinské jaderné
elektrárny nyní nelze vojensky obsadit, neboť Rusové se k nim teď
nedokážou probít, a ani je už přímo dobývat nemohou, protože by
tak způsobili jaderné havárie, neb Ukrajinci je na rozdíl od jara 2022
už vojensky opevnili. Přišel Gerasimov na geniální technický plán,
jak donutit jejich ukrajinské obsluhy, aby jaderné reaktory buď samy
odstavily, a nebo aby samy způsobily jejich jaderné havárie.

Důležitou roli v plánu РПХ-ф-360/24 hrají iránské rakety Фатех-360.
Jejich letošní letní dodávky do Ruska potvrdili nedávno jak
Bakshaish Ardestani, člen iránské rady národní bezpečnosti, který
se chlubil, že je Iránci vyměnili za ruskou pšenici a sójové boby, tak
satelitní snímky jejich přepravy ruskou nákladní lodí z Iránu přes
Kaspické moře. Rakety Fateh-360 jsou přesné, levné a vyráběné ve
větších počtech. Západ je dokáže s jistou menší mírou
pravděpodobností sestřelit pouze Patriotem. Jejich nevýhodou proti
pokročilým ruským střelám je však krátký dostřel 120km. Existuje
několik teorií, proč Rusko rakety Fateh-360 nakoupilo. Asi
nejzajímavější jsou nyní analýzy, které tvrdí, že rakety Fateh mají
Rusům ušetřit jejich vlastní drahé balistické rakety Iskander, a další
různé přesné moderní střely, které se letos tak osvědčily při ničení
ukrajinských elektráren a klíčových bodů ukrajinské elektrické

https://t.me/MapAnalyzy/3
https://rusi.org/
https://www.didbaniran.ir/%D8%A8%D8%AE%D8%B4-%D8%B3%DB%8C%D8%A7%D8%B3%DB%8C-3/199409-%D8%A8%D8%AE%D8%B4%D8%A7%DB%8C%D8%B4-%D8%A7%D8%B1%D8%AF%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D9%86%DB%8C-%D8%B9%D8%B6%D9%88-%DA%A9%D9%85%DB%8C%D8%B3%DB%8C%D9%88%D9%86-%D8%A7%D9%85%D9%86%DB%8C%D8%AA-%D9%85%D9%84%DB%8C-%D9%85%D8%AC%D9%84%D8%B3-%D9%85%D9%88%D8%B4%DA%A9-%D9%BE%D9%87%D9%BE%D8%A7%D8%AF-%D8%A8%D9%87-%D8%B1%D9%88%D8%B3%DB%8C%D9%87-%D9%85%DB%8C-%D8%AF%D9%87%DB%8C%D9%85-%D8%B3%D9%88%DB%8C%D8%A7-%D8%B0%D8%B1%D8%AA-%D9%85%DB%8C-%DA%AF%DB%8C%D8%B1%DB%8C%D9%85-%D8%A8%D8%A7%D9%84%D8%A7%D8%AA%D8%B1-%D8%A7%D8%B2-%D8%B3%DB%8C%D8%A7%D9%87%DB%8C-%D8%B1%D9%86%DA%AF%DB%8C-%D9%86%DB%8C%D8%B3%D8%AA-%D9%85%D8%A7-%D8%A8%D9%87-%D8%AD%D8%B2%D8%A8-%D8%A7%D9%84%D9%84%D9%87-%D8%AD%D9%85%D8%A7%D8%B3-%D9%85%D9%88%D8%B4%DA%A9-%D9%85%DB%8C-%D8%AF%D9%87%DB%8C%D9%85-%DA%86%D8%B1%D8%A7-%D8%A8%D9%87-%D8%B1%D9%88%D8%B3%DB%8C%D9%87-%D9%85%D9%88%D8%B4%DA%A9-%D9%86%D8%AF%D9%87%DB%8C%D9%85-%D8%A7%DB%8C%D8%B1%D8%A7%D9%86-%D8%AF%D8%B1-%D8%A8%D9%84%D9%88%DA%A9-%D8%B4%D8%B1%D9%82-%D9%82%D8%B1%D8%A7%D8%B1-%D8%AF%D8%A7%D8%B1%D8%AF-%D8%A7%D8%B1%D8%B3%D8%A7%D9%84-%D9%85%D9%88%D8%B4%DA%A9-%D8%A8%D8%B1%D8%A7%DB%8C-%D8%B1%D9%88%D8%B3%DB%8C%D9%87-%DA%A9%D9%85%DA%A9-%D8%A8%D9%87-%D9%85%D8%AA%D8%AD%D8%AF-%D8%A7%D8%B3%D8%AA
https://www.michalapetr.com/map-2094-v-kyjeve-se-siri-znacna-nervozita-s-blizici-se-zimou-putin-muze-konvencnimi-raketovymi-udery-na-ukrajinu-radiaci-zamorit-celou-polovinu-eu-natocen-novy-porad/
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rozvodné sítě. Levné rakety Fateh tak mají nahradit ruské rakety a
střely při útocích na ukrajinské vojenské cíle do 120 km, a ušetřené
ruské rakety tak mají být použity ke Gerasimovu podzimnímu
masivnímu útoku РПХ/24. 

Už 12. září přiznal Volodymyr Kudrycky, bývalý ředitel ukrajinské
státní elektrárenské společnosti, že Ukrajina v zimě zažije obrovské
výpadky dodávek elektřiny, i když Putin už nebude útočit na žádné
elektrárny ani na přenosovou soustavu, a i když všechny
opravárenské práce proběhnou podle plánů. A Herman Haluščenko
úřadující ministr energetiky varoval, že další ruské útoky na
přenosovou síť elektřiny mohou způsobit jaderné havárie.
Gerasimovův plán РПХ/24 tak evidentně nahání v Kyjevě husí kůži,
a Soldateska se bude jeho realizaci snažit za každou cenu odvrátit. 

Klíčem k pochopení, proč plán РПХ/24 může definitivně rozhodnout
válku a donutit Kyjev k rychlé kapitulaci, je současný stav ukrajinské
energetiky, a totální neschopnost západních antiraket odrazit ruský
raketový útok.

Jarní a letní raketové útoky na ukrajinskou energetiku ukázaly, že
moderní Putinovy střely a balistické rakety nemají žádný problém
přesným dopadem zničit strojní halu kyjevské vodní elektrárny na
Dněpru, trafostanice, či generátory kyjevských tepelných elektráren.
Patrioty a další západní antirakety nahromaděné velením Soldatesky
takřka výlučně k obraně hlavního města si proti ruským střelám a
raketám ani při jednom útoku ani neškrtly. Je tak zřejmě jedno, kolik
jich ještě Zelenskyj ve Washingtonu vyžebrá, výsledek bude vždy
podobný. Tím spíš, že podle plánu РПХ/24 nemají být hlavní útoky
už prováděny na Kyjev. 

Ukrajinská elektrická soustava je nyní na hraně své funkčnosti. V
zimě 22/23 a 23/24 Ukrajinu před kolapsem její energetické sítě
zachránily pouze nouzové dodávky elektřiny z vodních elektráren na
Dněpru a z přečerpávacích vodních elektráren. V okamžicích, kdy
bylo nejhůř, tyto vodní elektrárny zvýšily svůj výkon, a společně se

https://www.pravda.com.ua/eng/news/2024/09/12/7474741/
https://www.michalapetr.com/map-2094-v-kyjeve-se-siri-znacna-nervozita-s-blizici-se-zimou-putin-muze-konvencnimi-raketovymi-udery-na-ukrajinu-radiaci-zamorit-celou-polovinu-eu-natocen-novy-porad/
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zbývajícími tepelnými elektrárnami udržely přenosovou soustavu v
chodu. Opakování tohoto postupu je v zimě 24/25 už vyloučeno,
protože Putin nechal tyto zdroje elektřiny v letošních jarních a letních
útocích na dlouhou dobu neopravitelně zničit.  

Plán РПХ/24 je velmi složitý, rozebereme jej proto po hlavních
částech. 

(1) Zbavení veškerého ukrajinského území na východním břehu
Dněpru dodávek elektřiny. Základní problém ukrajinské energetické
soustavy tkví v nutnosti převádět elektřinu ze západního na východní
břeh. Před válkou musela Ukrajina takto převádět 1.5 GW, nyní už
musí 5 GW, a podle ukrajinské analýzy není možné tuto přenosovou
kapacity v dohledné době nijak zvýšit. 

Generál Gerasimov letošními cílenými raketovými údery zničil už
takřka všechny tepelné, termální a větší vodní elektrárny na
východním břehu Dněpru. Velení Soldatesky s pomocí USA a EU
celé léto zoufale naváželo do měst na východním břehu Dněpru
mobilní generátory elektřiny. Podle ukrajinské vládní analýzy však
tyto zdroje nebudou mít v žádném případě dostatek výkonu, aby
výpadek výroby elektřiny na východním břehu způsobený
Gerasimovými letošními útoky nějak významně nahradily. Tyto
mobilní generátory navíc spotřebují obrovské množství ropného
paliva, a zásobovat je nebude jednoduché, protože Gerasimov také
neopomněl vypálit všechny rafinerie, a jeho drony útočí na všechny
cisterny, které se k Charkovu, nebo k dalším městům přiblíží.
Doprava vlaky také nebude možná, protože Rusové se na ně začali
zaměřovat. Podle závěrů expertní analýzy bude letos v zimě na
východním břehu situace s dodávkami elektřiny děsivá. Podle
pravděpodobného scénáře Gerasimov drony a střelami zničí hlavní
převodní uzly, kterými se elektřina převádí ze západního na
východní břeh, a celé území odřízne ode všech dodávek elektřiny.
Celá energetická přenosová síť na východním břehu se zhroutí. Bez
elektřiny přestane vše fungovat, domy ve městech zmrznou, nebude
čím topit, svítit a zbytek průmyslu se zhroutí. Ukrajinci se sice nyní
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snaží opevňovat hlavní trafostanice betonem, ale to pomůže pouze
proti dronům, ne proti raketám s střelám. Zima v ukrajinských
městech na východním břehu Dněpru se tak má přiblížit životu v
obléhaném Leningradu 41/42. Gerasimov navíc před pár týdny
dostal pod dostřel svých děl poslední velký ukrajinský černouhelný
revír u Pokrovska, a defacto jej vyřadil z těžby. (Zdroj zde, hlavně
strana 22, eng.) 

(2) De-elektrizace oblasti Oděsa. Gerasimov při letošních raketových
útocích zlikvidoval všechny významné zdroje elektřiny a její hlavní
rozvaděče v oblasti Oděsy. Cílem bylo vážně narušit činnost
přístavních nakladačů, jeřábů a zařízení používaných k nakládce
ukrajinského obilí, a vykládce ropy a hlavně benzínu, které tudy na
Ukrajinu proudí. Gerasimov systematicky letos odřezává i všechny
další přístavy napojené na oděský námořní hub – Pivdennyi,
Černomorsk, Izmajil a Reni. Současně Gerasimov v těchto
přístavech cíleně ničil systémy odpadních vod, vodárny, rezervoáry
pitné i průmyslové vody, i vodovodní potrubí. Nyní se předpokládá,
že údery v rámci plánu РПХ/24 se Gerasimov pokusí kompletně
odříznout Oděsu od dodávek elektřiny, na které je závislá. Obdobně
Gerasimov postupuje i proti přístavům Cherson, Nikolajev a
vnitrozemskému metalurgickému klenotu Ukrajiny městu Kryvyj Rih.

Navíc se před pár dny poprvé po dlouhé době zaktivizovala ruská
operační skupina Dněpr generál plukovníka Michaila Teplinského a
začala najednou vyhánět Ukrajince z ostrovů v dolním toku Dněpr,
což celý rok nikomu nevadilo. Proč Teplinskyj najednou začal utrácet
drahocenné specialisty námořní pěchoty a výsadkářů v krvavých
bojích o nedůležité ostrůvky, je podivné. Teplinskyj je znám, že se
mu příčí přicházet o své elitní bojovníky ve zbytečných bitvách.
Zřejmě dostal rozkaz, vyčistit řeku, aby ji bylo možné překročit. Tomu
nahrává fakt, že tento týden vplulo do aquatoria Černého moře 16
ruských malých válečných lodí, které na své palubě nesou celkem
48 moderních střel. Je známo, že míří do oblasti kolem Bosporu, a
že připluli z Azovského moře. Přesun části malých úderných

https://geostrategy.org.ua/en/analysis/research/rosiyska-taktika-urazhennya-kritichnoyi-energetichnoyi-infrastrukturi-ukrayini/download-report-pdf
https://en.wikipedia.org/wiki/Pivdennyi_Port
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cornomorsk
https://cs.wikipedia.org/wiki/Izmajil
https://cs.wikipedia.org/wiki/Reni
https://www.michalapetr.com/map-2054-rusky-srpen-2024-i-dil-svodka-planu-generala-gerasimova-slozeni-ruskych-vojsk-na-ukrajine-mocne-zalohy-pochoduji-k-fronte-charakteristiky-hlavnich-ruskych-generalu-chysta-putin-z/


16/46

raketových lodí ze Severní a Kaspické flotily do Černého moře je
zajímavý fakt, vyvolaný pravděpodobně potřebou většího počtu
nosičů střel blízko jihovýchodní Ukrajiny. Pokud lodi manévrují blízko
tureckých vod, Rusové zřejmě předpokládají, že jsou mimo
nebezpečí ukrajinských dronů a raket. Sekundárně může jít o pokus
vzdálené blokády ukrajinských přístavů. V každém případě, v Oděse
má letos v zimě být podle Gerasimova plánu pořádně horko,
respektive tedy pořádná zima a tma. (Zdroj – hlavně zde, třeba
strana 32. ) 

(3) Přerušení zásobování Ukrajiny elektřinou ze zemí EU. Z Evropy
se podle ukrajinských analýz nyní převádí na Ukrajinu maximálně
1.2 GW, ale v určitých hodinách je maximální dostupná kapacita
pouze 609 MW. (Str. 21 zde) Letos 24. května provedl Gerasimov
cvičný úder, jak vyřadit dodávky elektřiny z EU na Ukrajinu. Nejprve
salvou 151 dronů, raket a střel vyřadil na severozápadním břehu
Dněpru z provozu zbylé významné tepelné a vodní elektrárny, a
hlavní trafostanice vedení 330kv a 750kv, a potom v následujících
dnech ničil v oblasti západně a severozápadně od Kyjeva další
významné transformační stanice. Cílem útoku podle expertů nebylo
dosáhnout odpojení Ukrajiny od elektrické sítě EU, ale zničit zbylé
významné elektrárny, a zničit trafostanice, a donutit Ukrajince, aby je
vyměnili za rezervní. Ukrajinci totiž v rámci modernizace své
elektrické sítě před válkou chytře uskladnili staré trafostanice, a teď
hlavně díky nim, následky ruských útoků poměrně rychle opravují.
Leč zásoby prý docházejí, a souboj mezi ruskými raketami a
ukrajinskými opraváři, se tak chýlí ke svému rozuzlení. Vzhledem ke
známému nedostatku elektřiny v EU v době, kdy nesvítí slunce a
nefouká vítr, a která nastává právě přes zimu, není velký předpoklad,
že zásobování Ukrajiny evropskou elektřinou Gerasimovův plán
zhatí. Tím spíš, že přesun malých raketových škunerů do Černého
moře naznačuje, odkud a kam mohou jejich střely začít létat. 

https://geostrategy.org.ua/en/analysis/research/rosiyska-taktika-urazhennya-kritichnoyi-energetichnoyi-infrastrukturi-ukrayini/download-report-pdf
https://geostrategy.org.ua/en/analysis/research/rosiyska-taktika-urazhennya-kritichnoyi-energetichnoyi-infrastrukturi-ukrayini/download-report-pdf
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(4) Donutit obsluhy ukrajinských jaderných elektráren, aby jejich
reaktory vypnuly. Nynější ukrajinská energetika přežívá pouze díky
výrobě elektřiny ve 3 zbývajících neobsazených jadernách
elektrárnách, a jejich nucené odstavení, bude znamenat úplný
rozklad elektrické rozvodné sítě a konec dodávek elektřiny. Od
počátku války bylo na celou Ukrajinu importováno celkem 354 000
mobilních generátorů elektřiny na benzín. Jejich celkový výkon má
hodnotu výroby pouze jediného ukrajinského jaderného reaktoru
VVER-1000, a nikdo si přitom neumí ani představit, jak a čím se
všechny tyto mobilní generátory budou v zimě zásobovat. (Zde str
13/14.)

Současná nejvyšší ukrajinská spotřeba elektřiny je 18GW a Ukrajina
ji zajišťuje hlavně ze 3 jaderných elektráren. Rivne (Р) 4 reaktory o
výkonu 2.8 GW, Jihoukrajinská (П) 3 rektory o výkonu 3 GW, a
Chmelnická (Х) 2 rektory o výkonu 2 GW. Celkový výkon je podle
expertů 7.8 GW. Před válkou byl výkon 13.835 GW, ale Ukrajina o
největší Záporožskou elektrárnu už přišla. Podle expertní zprávy
měla ještě v únoru 2024 Ukrajina celkovou výrobní kapacitu, včetně
předpokládaných oprav 31 až 34 GW, a tato kapacita by jí pro
současné válečné potřeby 18 GW stačila. Jenže Gerasimov se
snažil, a na jaře, a v létě  vyřadil všechny velké tepelné a vodní
elektrárny z provozu. Před válkou měla Ukrajina maximální kapacitu
28 GW tepelné elektřiny, 6 vodní a 8 solární, větrné a z biomasy.
Kolik bylo vyřazeno výkonu produkce vodních a tepelných elektráren
je státní tajemství. Ale z výpadků v zásobování elektřinou je možné
stanovit, že současný součet vší elektřiny dovážené na Ukrajinu, a
produkované ve všech jejích elektrárnách nepřesahuje 18 GW,
protože jinak by nedocházelo k výpadkům. Z toho plyne, že 18 – 1
dovoz, 8 jaderná a 8 ekologické zdroje, představují 1 GW zbylé na
nezničené tepelné a vodní elektrárny. 

Vzhledem k tomu, že nejméně 1/2 současné elektřiny na Ukrajině
vyrábějí pouze 3 jaderné elektrárny, protože všechny ostatní velké
zdroje již Gerasimov zničil, je zřejmé, že cíleným vyřazením několika

https://geostrategy.org.ua/en/analysis/research/rosiyska-taktika-urazhennya-kritichnoyi-energetichnoyi-infrastrukturi-ukrayini/download-report-pdf
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málo klíčových trafostanic, a rozvaděčů, které tuto elektřinu
rozvádějí, Gerasimov snadno odřízne tyto elektrárny jak od dodávání
elektřiny do Ukrajinské rozvodné sítě, tak obráceně zamezí dopravě
elektřiny do těchto elektráren. Jejich obsluhám tak nezbude, než
reaktory vypnout a spoléhat se na jejich nutné chlazení nouzovými
generátory, ať už na benzín, nebo na elektřinu dopravenou nějakým
polním vedením. Z tohoto hlediska je plán  РПХ-ф-360/24k geniální,
protože Ukrajinská energetická síť se rozpadne, a v zimě může
Ukrajině chybět přes 1/2 elektřiny, a tu ještě kvůli častým black out
nebude jak rozvádět. Stát bez elektřiny nemůže existovat. 

Skutečný název Gerasimova plánu samozřejmě neznám, a tak jsem
jej pojmenoval РПХ-ф-360/24k, a to je složenina počátečních
písmen názvů jaderných elektráren Rivne, Južnoukrajinská a
Chmelnická v ukrajinštině, raket Fateh-360, letošního roku, a
písmena k pro údery konvenční zbraní. Plán není žádná legrace, ale
řada odborníků je přesvědčena, že bude proveden. Tak snad
nebudou další Černobyly, že ? 

Všem fajnšmekrům a odborníků doporučuji těchto 61 stran v
angličtině, ze kterých jsem dnes hlavně čerpal. Na odkaze najdete
jak mapy, tak grafy, tak fotografie. Upozorňuji, že vznik materiálu na
odkaze sponzorovalo NATO, a ne Putin! Příjemnou zábavu. Komu
se analýza líbila, může darem podpořit další. Viz níže. 

Navíc dnes nezbyl čas. Je pondělí 16. září 05.42 ráno. Naše analýzy
čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl
desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a
doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní
těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde

https://geostrategy.org.ua/en/analysis/research/rosiyska-taktika-urazhennya-kritichnoyi-energetichnoyi-infrastrukturi-ukrayini/download-report-pdf
https://geostrategy.org.ua/en/analysis/research/rosiyska-taktika-urazhennya-kritichnoyi-energetichnoyi-infrastrukturi-ukrayini
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pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2095 Velká lekce v Pekingu! Vysocí politici zemí NATO včera
zkrotli jako holubičky, a klaněli se Číňanům, a nazývali je učiteli! A
budete se divit, proč?

14 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Dnes jedna úchvatná perlička, jako doplnění mojí páteční debaty s
Josefem Skálou na TV Bureš. Tento týden v Číně opět pochlebovali
další významní evropští politici:

V Pekingu se tento týden zjevili dva z hlavních dodavatelů zbraní Kyjevu.
Španěl Sanchez a Nor Store, a místo výhrůžek Číně za spolupráci s

Ruskem, jak slibovala evropská média, poslušně hopkali před Číňany jako
zajíčci Ušáci, a haněli Tchaj-wan a mčeli o Rusku, jen aby uzavřeli kšefty,

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2095-velka-lekce-v-pekingu-vysoci-politici-zemi-nato-vcera-zkrotli-jako-holubicky-a-klaneli-se-cinanum-a-nazyvali-je-uciteli-a-budete-se-divit-proc/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
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ze kterých se Čechům bude točit hlava – losos o 200 CZK na kilo levnější
pro čínského konečného zákazníka v obchodě, než stejný pro našince v
řetězci. A k tomu prasátka za hubičku! Po levném německém mléku pro
Číňany, o polovinu levnějším než pro Čechy, další rána Fialovi! Proč mají

Češi platit na evropské potraviny více než Číňané?

(1) Nejprve se 9. září v Pekingu uctivě klaněl norský premiér Jonas Stor,
jeden z největších podporovatelů války Ukrajiny proti Rusku.

3. září Norsko slíbilo Ukrajině dodávky dronů a raket za 53 milionů
USD. 23. srpna jí povolilo vyrábět své pokročilé přesné granáty
155mm a střílet je po Rusech, kamkoli si Zelenskyj umane. 6. září si
dokonce premiér Stor v Oslo notoval s bigotním zastáncem války
proti Rusku až do konečného vítězství kyjevské branné moci, s tzv.
politickým vůdcem NATO Jensem Stoltenbergem.  A na jejich
militaristické seanci dokonce zaznělo varování, že Čína buď
přestane podporovat Rusko, nebo se ji evropské země NATO
pomstí. (China cannot continue to fuel the largest military conflict in
Europe without this impacting Beijing’s interests). Norsko za vlády
Stora, také Ukrajině dodalo letadla F-16.

Člověk by si z toho řekl, že norský premiér Stor 9. září v Pekingu
předložil čínskému prezidentu Xi nějaké velmi tvrdé ultimátum, a
Česká televize i rozhlas o tom asi v návalu protičínských a
protiruských aktivit tria Lipavský, Pavel a Vystrčil zapomněly
informovat. Leč nezapomněly.  Neinformovaly úmyslně! Protože
Jonas Stor letěl do Číny vyřešit vlastní velké norské problémy, a
válka kyjevského Vůdce proti moskevskému Gosudarovi a čínská
podpora Rusku ho v Pekingu nijak nezajímaly. 

Abychom pochopili, proč česká média mlčela, musíme se nejprve
blíže podívat na ceny norských chlazených lososů. V Česku se
kilogram chlazeného norského lososa prodával v tomto měsíci
 průměrně za 535 CZK za kilo. (Ceny byly i značně vyšší, třeba v
Tescu.) Zato čínští komunisté už od začátku srpna nadšeně jásají z
fantastických dodávek chlazeného norského lososa za vynikající

https://kyivindependent.com/norway-to-pledge-53-million-for-drones-air-defense-for-ukraine/
https://www.bnnbloomberg.ca/business/company-news/2024/08/23/norway-to-allow-ukraine-use-its-artillery-shell-technology/
https://cs.wikipedia.org/wiki/Jens_Stoltenberg
https://www.miragenews.com/secretary-general-in-oslo-praises-norways-1311300/
https://www.kupi.cz/sleva/losos-filety-albert
https://nakup.itesco.cz/groceries/cs-CZ/search?query=losos%20tesco&srsltid=AfmBOorNYkRliI_rL10fXkSMd9W56rgwwmtM_bGgGWHdZKPV7hnXVsfH
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ceny. V květnu se kilo norského chlazeného lososu prodávalo v
čínských obchodech ještě za 135 juanů, (432 CZK), ale v srpnu už
dokonce o více jak 20% levněji, (346 CZK).

Nejde přitom o žádné malé objemy. Norsko vyváží do Číny ročně 40
000 tun čerstvých chlazených lososů! Lososi putují do Číny buď
letecky (75%, 30 000 tun), a z Norska až k čínskému zákazníkovi to
letecky představuje 72 hodin. A nebo levněji vlaky přes Rusko, a to
zabere 12 až 14 dní. Norské roční dodávky levných čerstvých lososů
Číňanům nyní objemově představují 4 kg rybího masa na každého
Čecha, a to je česká roční spotřeba ryb na hlavu!! Na leteckou
přepravu těchto ryb z Norska do Číny je třeba uskutečnit nejméně 5
000 letů ročně, (skoro 14 letů denně), a to francouzskými Airbusy
vyráběnými v Číně. Do Norska nazpět putuje letecky hlavně
komunikační elektronika a další výrobky čínského průmyslu. Byznys
nade vše. Západní kapitalisté prodávají Čechům kilo chlazeného
norského lososa až o 200 CZK dráž na kile, než čínským
“nepřátelským” komunistům, proti kterým Lipavský a parta českých
Tchajwanců vedou virtuální mediální válku, a přitom Fiala a Síkela,
jejich hlavní patroni, nechávají české zákazníky na norských
lososech nechutně obírat!! Norsko neustále v EU propaguje Green
Deal, a přitom samo sobecky ničí ovzduší přepravou levného
norského lososa Číňanům!? A Češi musí platit do Bruselu poplatky
za každý gram CO2, ze všeho, co k životu nutně potřebují!! Další
případ nechutné fialové a bruselské politiky! 

Jenže to je teprve začátek! Fanatický zastánce Green Dealu a války
proti Rusku, norský premiér Stor, 9. září v Pekingu hopkal jako
vyděšený zajíček Ušáček před hladovým vlkem, a slíbil prezidentu
Xi, že Norsko žádná cla na čínské elektromobily nezavede, a bude
dovážet ještě více čínské elektroniky a strojů. Ještě před audiencí u
Xi, na které mu předal srdečné pozdravy od krále Haralda V.  A na
níž ho osobně ujistil, že Norsko pevně dodržuje politiku jediné Číny,
(firmly adheres to the one-China policy), a žádným Vystrčilům tak v
Norsku pšenka nikdy nepokvete. Se Store v Číně zapojil do

https://www.railfreight.com/beltandroad/2019/07/30/fresh-norwegian-salmon-on-the-train-to-china/?gdpr=accept
https://www.railfreight.com/beltandroad/2019/07/30/fresh-norwegian-salmon-on-the-train-to-china/?gdpr=accept
https://www.institutmodernivyzivy.cz/konzumace-ryb/
https://www.freightwaves.com/news/air-china-cargo-welcomes-first-airbus-a330-converted-freighter
https://www.globaltimes.cn/page/202409/1319754.shtml
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velkolepých propagačních akcí norských rybích produktů
pořádaných svazem Norwegian Seafood Council. A ve městě
Nantong pokřtil novou norskou loď. A pochválil Číňany, za probíhající
stavbu dalších 55 lodí pro norské rejdaře, a slíbil jim další zakázky.
(V Německu aktuálně zachraňují největší tamní loděnici Mayer
Werft, protože nemá zakázky! A čeští kojenci i matky samoživitelky
tuto záchranu defacto dotují z poplatků za CO2. Podrobně
vysvětleno v MAP 2095.)

Proč však Store před pár dny v Číně hopkal jako Ušáček? Norský
losos má problémy s odbytem. V USA i v Japonsku a v Západní
Evropě dramaticky poklesla jeho spotřeba, protože všude panuje
drahota, a bohatí zákazníci musí šetřit. Čína navíc zavedla sankce
na japonské lososy. Záchrana producentů norského lososa je jedině
v Číně. Loni se zvedl je vývoz do Číny o 65%. Norští lososi nyní
představují 49 % čínské spotřeby lososů. I další norské vývozní
komodity jsou nyní postiženy buď propadem cen – surová ropa a
losos, a nebo propadem evropských objednávek kvůli drahotě,
mražené ryby a močovina k produkci hnojiv. Objemově Norsko
dodává Číně ropu za 3 miliardy USD, neporcované mražené mořské
ryby za 0.5 miliardy USD, (to představuje okolo 11 kg na hlavu
jednoho Čecha), a močovinu na výrobu hnojiv za 0.4 miliardy USD.
Bez čínského trhu pro tyto norské komodity, a bez v Číně
postavených levných lodí pro norské rejdaře, by bohaté Norsko
zchudlo, a to král Harald V nevidí rád.

Slavná militaristická seance, na níž 3. září Store se Stoltenbergem
společně vyhrožovali Rusku a Číně, byla jen představením pro
západní média. “Kapitalisté nám prodají i ten provaz, na kterém je
oběsíme”, říkal Stalin, a nepletl se. Jediné, co se od jeho dob
změnilo – je – že na finanční výnosnost těchto nových norských,
německých, (Levné německé mléko v Číně, a drahé německé mléko
v ČR. Podrobně v MAP  2074), a dalších  západoevropských
kšeftíků s Čínou nyní přispívají chudí Češi do Bruselu odváděnými
poplatky za Green Deal a na válku Kyjeva proti Moskvě. Čeští

https://en.wikipedia.org/wiki/Nantong
https://www.globaltimes.cn/page/202409/1319480.shtml
https://www.michalapetr.com/map-2093-zelenskyj-kaput-analyza-2-cast-ani-fanaticti-nemecti-militariste-uz-padu-kyjeva-nezabrani-potvrdilo-vcera-ustredi-us-globalistu-mir-na-dosah/
https://www.globaltimes.cn/page/202406/1313875.shtml
https://www.tridge.com/news/chinas-atlantic-salmon-imports-reach-record-levels
https://oec.world/en/profile/bilateral-country/nor/partner/chn?timeLinePlot=yearOption
https://www.michalapetr.com/map-2074-vrteti-foltynem-rafinovana-fialova-taktika-jak-si-zachranit-kuzi-analyza/
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Tchajwanci jen hrají stejné mediální divadlo, jako hráli Store se
Stoltenbergem 3. září v Oslo. Stejně jako oni, jediné nač myslí, jsou
jejich výnosné prebendy. Ostatně, největším obchodním řetězcem v
Číně je americký Wall-Mart, a ten přeci musí vydělávat.  

(2) Velký španělský vůdce Sánchéz v Pekingu rázně otočil korouhvičkou a
slíbil, že žádná cla na čínská auta nebudou! Dokonce nazýval Číňany
skvělými učiteli Evropanů! Vše pro záchranu vývozu levných Bruselem
dotovaných španělských vepříků pro Číňany na rozdíl od Čechů za
hubičku! 

Číňané mají skvělé analytiky, a ti už 9. září věstili, že Sánchéz otočí,
a pokloní se Číňanům. Jak věštili, tak se i stalo. Už 11. září v
Pekingu Pedro Sánchéz, úřadující premiér Španělska nastavil
plachty novému východnímu větru, a čínským novinářům hrdě
zvěstoval, že nařízení o evropských clech na čínské auta bude
přehodnoceno. Španělsko by totiž jinak muselo zastavit své továrny
na auta Seat, protože ta mohou vyrábět jen, když se z Číny do
Evropy dovážejí elektroauta Seat Cupra. Pouze součet všech v
Evropě prodaných čínských Seat Cupra se všemi vyrobenými
španělskými Seaty totiž dává dohromady výsledek potřebný k
zachování produkce španělského Seatu bez uvalení miliardových
pokut za překročení produkce CO2! Komické, že? A Číňané, aby
Sánchézův obrat urychlili, zahájili anti-dumpingové řízení proti
dovozu Španělských čuníků do Číny. Ti jsou sice levní, ale i tak
Bruselem dotovaní! 

Aby Sánchéz své hostitele potěšil, projížděl se po Pekingu a dalších
městech čínskými elektroauty a vychvaloval jejich “jasně pokročilá
technologická řešení”, a čínským politikům dokonce navrhoval, aby
začali Evropany vyučovat moderní technice. Sánchéz, známý jako
spolehlivý dodavatel ukrajinské výzbroje, a ještě před týdnem zuřivý
bojovník proti čínským elektromobilům, už v Pekingu vystupoval jako
poslušný německý předskokan. A jakmile od Germánů, (Seat vlastní
VW), nařízené fráze odříkal, ozval se Berlín, a zatleskal a potvrdil, že
plně sdílí nové španělské myšlenky.  

https://www.statista.com/statistics/289214/china-top-10-retail-chain-operators/
https://www.globaltimes.cn/page/202409/1319480.shtml
https://www.globaltimes.cn/page/202409/1319754.shtml
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Čínští analytici k tomu prognosticky dodali, že zodpovědní evropští
politici si už uvědomují, že USA brání evropskému rozvoji, a
budoucnost Evropy je v rozvoji vztahů s BRICS. Protože obdobně
jako Store i Sánchéz se v Číně nedávno ventilovali i Irové a Italka
Meloni, zdá se, že Koudelka a Foltýn mají na problém zavařeno. S
tolika agenty se potýkat, nebude jen tak. Už i polský prezident Duda
nadbíhal nedávno Číňanům, aby se jejich vlaky se zbožím pro
Evropu vykládaly nejen v Maďarsku, ale v i Polsku, protože to
Polákům vytvoří tisíce dobře placených míst celníků a železničářů.
Koho však pošle Fiala vyjednávat byznys do Číny? Pekarovou-
Adamovou, Vystrčila nebo Lipavského, aby byla legrace? A koho
pošle za Němci, aby Čechům také dodávali levné mléko jako
Číňanům? A do Norska pro levné lososy, a do Španělska pro levné
čuníky? A Proč čeští zemědělci a potravináři mají tak malé dotace,
že nemohou těm západním konkurovat? Budou volby, tak volte s
rozumem. 

,

Je sobota 14. září 06.29 ráno. Dnes na odkazy náročné. Snad ale
jasné, Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně. Kdyby
každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože
tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo
nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i
nadále pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. Za maily
děkuji, četl jsem je, ale odpovídat budu až zítra. Zatím nebyl čas.   

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

https://www.globaltimes.cn/page/202409/1319754.shtml
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Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2094 V Kyjevě se šíří značná nervozita s blížící se zimou.
Putin může konvenčními raketovými údery na Ukrajinu radiací
zamořit celou polovinu EU. Natočen nový pořad.

13 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Včera večer jsem s Josefem Skálou natočil 2 hodiny trvající analýzu,
najdete ji zde. Dnes proto jen doplním nejnovější údaje, které jsou
značně varovné. 

Putin včera večer varoval celý Západ, že povolení Ukrajině střílet do
Ruska dalekonosné západní rakety = vyhlášení války Rusku.
Putinovo loďstvo přitom takřka celé (400 válečných lodí a ponorek)
vyplulo za účelem velkého cvičení na moře. Jedním z příznaků
vypuknutí jaderné války je právě “vyplutí značné části loďstva na
moře”. Naštěstí další ukazatele vypuknutí III. světové jsou zatím v
normálu. Tudíž je “ruské loďstvo na moři” třeba považovat spíš za
zdůraznění včerejšího Putinova varování, než za signál posledních
příprav na jaderný úder. 

US ministr Blinken včera dorazil z Kyjeva do Varšavy, a na otázky,
zda může Polsko sestřelovat ruské rakety nad Ukrajinou odpovídal
značně vyhýbavě. A všechny své odpovědi formuloval tak, aby bylo
jasné, že Washington bude stát za Polskem podle článku 5 Aliance
pouze, dojde-li k narušení polského vzdušného prostoru ruskými
drony nebo raketami. Zdá se tedy, že USA nechtějí žádnou další
eskalaci války na Ukrajině, do níž by se museli samy zapojit, a nebo
y se staly terčem ruských úderů. Poláci si tedy mohou sestřelovat,
co chtějí, ale bez US deštníku, když nebudou sestřelovat výlučně ve
svém vzdušném prostoru. 

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2094-v-kyjeve-se-siri-znacna-nervozita-s-blizici-se-zimou-putin-muze-konvencnimi-raketovymi-udery-na-ukrajinu-radiaci-zamorit-celou-polovinu-eu-natocen-novy-porad/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.pravda.com.ua/eng/news/2024/09/12/7474788/
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V noci z 11. na 12. září Rusko po dlouhé době raketou opět zaútočilo
na loď přepravující ukrajinské obilí. Úder byl úspěšný. A loď byla
zasažena ve výlučné ekonomické námořní zóně Rumunska.
Gosudar tedy dal jasně najevo, že na něj článek 5 o společné
obraně Aliance proti napadení nečiní žádný zvláštní dojem. Opět,
úder je třeba dát hlavně do souvislosti s jeho včerejšími výhrůžkami
Západu ohledně raket pro Ukrajinu. V důsledku úderu včera vzrostly
ceny obilí na burzách o 2.2%. Ani další vyhlídky budoucích cen obilí
nejsou příznivé. Na Ukrajině se neurodilo, a Putin včera ukázal, že
žádná loď s obilím nepropluje z Ukrajiny, když si bude přát. V EU je
letos velká neúroda. Francie sklidila nejméně obilí za posledních 40
let! Úroda je hodnocena jako katastrofální. Zdá se tak, že Rusko
bude letos a příští rok ještě jasnějším králem obilných vývozů, a
všichni Afričané i Asiaté za to Putina budou milovat. 

US média včera bila na poplach, a ukazovala satelitní snímek, který
měl prokazovat, že ruská loď naložila v iránském přístavu rakety
Fatah-360. Ty jsou hodnoceny jako značně moderní, těžko zničitelné
a velmi přesné. Putin včera 12. září vedl v Petrohradu důvěrné
rozvory se šéfem rady národní bezpečnosti Iránu  Ali Akbarem
Ahmadianem. USA i Velká Británie z údajných dodávek těchto raket
Rusku zuří. Protože tyto rakety doletí do Kyjeva jen z Běloruska,
dostřel jen 120 km, je podivné, proč Londýn a Washington tak zuří. A
nabízí se tato vysvětlení: (1) Když USA povolí Kyjevu střílet své
rakety na Rusko. Rusko může dodat tyto rakety jemenským Hútiům.
Ti sice nedostřelí na největší základu USA v oblasti Camp
Lemmonier, protože ten je od území Hútiů vzdálen 127 až 130 km,
ale mohou ostřelovat celou úžinu a všechny US lodě, která by v ní
chtěli zakotvit. (2) Gosudar taky může těmito raketami vyzbrojit
libanonský Hizballáh, a ten by mohl začít ostřelovat severní Izrael,
až k Tel Avivu. V obou případech by platilo, že dodavatelem raket je
Rusko a ne Irán, a střílí je různí rebelové, a ne Rusko. Tedy podobná
právní konstrukce dodávek raket jakou prý nyní USA  chystají pro
Ukrajinu. Jestli Washington něco nechce dopustit v době voleb, tak

https://www.bloomberg.com/news/articles/2024-09-12/wheat-hits-two-month-high-after-ukraine-says-russia-strikes-ship?srnd=homepage-europe
https://www.pravda.com.ua/eng/news/2024/09/12/7474793/
http://ottolilienthal.over-blog.com/2014/04/dans-certaines-regions-d-europe-la-production-de-ble-pourrait-baisser-de-20-d-ici-a-2030.html
https://news.sky.com/story/russian-ship-captured-in-satellite-image-delivering-ballistic-missiles-from-iran-13212835
https://militarywatchmagazine.com/article/transfer-iranian-missiles-russia-barter
https://www.iranintl.com/en/202409124787
https://edition.cnn.com/2024/09/11/europe/russia-iran-ballistic-missiles-satellite-intl/index.html
https://en.wikipedia.org/wiki/Camp_Lemonnier
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je sto raketový útok na Izrael. Netanjahu by spustil odvetu, USA by
mu museli pomoct, a Harris by mohla zapomenout na veškeré
naděje! 

V Kyjevě nejvyššímu velení tamní Soldatesky už došlo, že po létu
přijde podzim, a pak zima, a že Ukrajinská energetická síť je nyní v
takovém stavu. že i když na ni už Putin nezaútočí, v zimě nebude
elektřiny dost pro všechny. Bývalý ředitel státní ukrajinské
energetické společnosti Volodymyr Kudryckyj sdělil včera médiím, že
pokud přes zimu nebude trvale +5 až +15 stupňů, přijdou značné
výpadky v dodávkách elektřiny. A dodal, že pokud bude Putin v
útocích  na rozvaděče elektřiny pokračovat, bude ještě hůř. Herman
Halushchenko ukrajinský ministr energetiky šel ještě dál a varoval,
že pokud Putin ještě vyřadí pár transformátorů vysokého napětí,
může v jaderných elektrárnách dojít k jaderným nehodám. Pokud si
představíte, že dojde k jaderné nehodě v Rovnu, tak to je 290 km
východně od Černobylu, a Poláci při správném větru mohou začít
vyklízet Lublin. Žádná sranda, že?  Tak už aby byl raději mír. 

Dnes nebylo moc času, a tak byla jen krátká analýza. Mějte se
krásně.

Je pátek 13. září 04.43 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. Za maily děkuji, četl jsem je, ale odpovídat
budu až zítra. Zatím nebyl čas.   

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit

https://www.pravda.com.ua/eng/news/2024/09/12/7474741/
https://www.pravda.com.ua/eng/news/2024/09/12/7474761/
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darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2093 Zelenskyj kaput?! Analýza 2. část. Ani fanatičtí němečtí
militaristé už pádu Kyjeva nezabrání, potvrdilo včera ústředí US
globalistů. Mír na dosah?

12 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Americké médium WSJ známé jako jedna z hlavních platforem US
globalistů včera publikovalo analýzu, podle níž musí kyjevský vůdce
rychle přehodnotit své dosavadní avanturistické válečné plány tak,
aby byly “více pragmatické”, a aby “lépe odrážely realitu” současné
vojenskoekonomické moci celého kolektivního Západu. Na podporu
svých závěrů citovali analytici WSJ opakující se názory nejvyšších
evropských i amerických politiků, které zazněly takřka unisono na
debatách, které s nimi v poslední době tajně vedli: “Úplné vítězství
Ukrajiny by vyžadovalo, aby Západ poskytl Kyjevu pomoc v hodnotě
stovek miliard dolarů, a to Západ není schopen udělat. Zelenskyj tak
bude muset značně slevit ze svých proklamovaných válečných snů,
a uvědomit si, že dobytí nových ruských území je absolutně mimo
realitu.“. WSJ tak s 24 hodinovým zpožděním potvrdil naši analýzu
MAP 2091, a je na čase v ní pokračovat. 

(2) Krok druhý. Německo krachuje a nemá už na válku na Ukrajině. Jak
mají český kojenec, a jeho matka samoživitelka pomocí bruselských
poplatků subvencovat německé důchodce pomocí nové berlínské politiky
Deutschland zuerst!? A jakou roli v této politice hraje Fialův poskok
Síkela?! 

Kancléř Scholz nechal včera 11. září v berlínském Bundestagu
vyhlásit nové hlavní heslo germánské politiky: Deutschland zuerst!. 
A němečtí poslanci doslova virtuálním sborem zařvali: “Jawohl, mein

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2093-zelenskyj-kaput-analyza-2-cast-ani-fanaticti-nemecti-militariste-uz-padu-kyjeva-nezabrani-potvrdilo-vcera-ustredi-us-globalistu-mir-na-dosah/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.wsj.com/world/ukraine-pressed-to-think-about-a-plan-b-for-war-with-russia-d65112fe
https://www.michalapetr.com/map-2091-zelenskyj-kaput-ksenia-judajeva-putinova-globalni-financni-carodejka-miri-na-prani-globalnich-bankeru-a-se-svolenim-us-administrativy-prevzit-vysokou-reditelskou-funkci-ve-washingtonu-sa/
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Fuhrer!“, a hned se pustili do práce. A v mžiku schválili první zákon
této nové politiky. A podle něj německý stát ihned přebral od
soukromníků krachující loděnici Mayer Werf, a pumpuje do ní 200
milionů EUR přímo, a další 2 miliardy prostřednictvím státních
půjček.

55 miliard CZK má podle nové včera vyhlášené německé politiky
Deutschland zuerst zachránit 17 000 pracovních míst, která by byla
napříč celým Německem ztracena, kdyby loděnice Mayer Werf 
zkrachovala. V samotné loděnici pracuje jen 7 000 zaměstnanců.
Zbytek zachraňovaných míst jsou pracovní pozice, které žijí z útrat
výplat zachraňovaných loďařů. Už na první pohled vidíte krásnou
paralelu s italskou ocelárnou v Tarentu, která byla letos na jaře
zachráněna bruselskými a italskými vládními miliardami. Ocel z
Tarentu je totiž potřeba pro italské loděnice. A ty stavějí luxusní
výletní lodě, křižující s bohatými západoevropskými důchodci na
palubě po Středozemí a Karibiku. Německá krachující loděnice
Mayer Werf  staví ty samé luxusní výletní lodě, a je to její hlavní
výrobní program. Tyto výletní lodě jsou jedněmi z největších
znečišťovatelů ovzduší skleníkovými plyny a sírou. Jen ty křižující
nyní mezi evropskými přístavy vypustí tolik síry jako 4.4 násobek
všech evropských aut všech kategorií a po přechodu na spalování
LNG vypustí tolik metanu jako 3 150 000 krav produkujících mléko.
(Podrobně v vysvětleno MAP 2092)

Každý občan ČR, který od května cestuje autobusem po
zpoplatněné silnici, už platí v ceně jízdného poplatek do Bruselu, že
autobus vypouští skleníkové plyny. Každý český i slovenský občan,
který si koupí jakoukoli věc nebo potravinu už od května v její ceně
platí stejný poplatek, protože koupený produkt byl k zákazníkovi
převážen nákladními auty po těch samých cestách, kde se už
skleníkový poplatek pro Brusel vybírá. Fialova vláda už dokonce
schválila další bruselský zákon a předložila jej poslancům k přijetí, a
podle něj se budou další skleníkové poplatky vybírat z prodávaného

https://de.wikipedia.org/wiki/America_First
https://en.wikipedia.org/wiki/Meyer_Werft
https://www.michalapetr.com/map-2092-mimoradne-sokujici-odhaleni-proc-maji-cesi-i-slovaci-platit-do-bruselu-nove-tucne-poplatky-za-benzin-a-za-kravy-a-proc-zapadni-evropane-ty-same-poplatky-platit-nebudou-muset/
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benzínu ode všech řidičů. Bruselskými skleníkovými poplatky jsou
tak zatíženy kojenecká voda, léky, mrkev, maso, mléko, oděvy i
elektronika, zkrátka vše, a má být ještě hůř.

Co však není bruselskými poplatky zatíženo, jsou hlavní producenti
těchto plynů – výletní lodě křižující v evropských vodách, a po
Karibiku!! A naopak jsou stavitelé těchto lodí bruselskými i
západními vládními miliardami EUR zachraňováni před krachem,
stejně jako celý řetězec jejich dodavatelů, jako jsou třeba italské
ocelárny. Český kojenec tak de facto, když pije čistou kojeneckou
vodu, subvencuje poplatky odváděnými do Bruselu
západoevropského bohatého důchodce, který si křižuje po tropickém
Karibiku nebo slunném Středomoří, úplně stejně jako jeho matka,
česká samoživitelka, tohoto důchodce subvencuje, když si kupuje
levnou holandskou zeleninu, italské ovoce, nebo v Bangladéši za pár
korun ušité kalhoty prodávané v Čechách s astronomickou západní
řetězcovou přirážkou a bruselským skleníkovým poplatkem! Čeští
zemědělci zatíženi těmi samými poplatky jsou plánovitě ničeni,
protože za osvobození výletních lodí od skleníkových poplatků
lobuje manžel předsedkyně evropského parlamentu Ukko Metsola, a
jeho lobbingem jsou nadšeni německý kancléř Scholz i italská
premiérka Meloniová, protože pro svou euro-ekonomiku nutně
potřebují, aby všichni východní Evropané skleníkovými poplatky
subvencovali západní Evropany, křižující na výletních lodích
exotickými ráji, protože by jinak západní loděnice i hutě zkrachovali!!!

A co dělají v této situaci Fiala a jeho pohůnek Síkela? Nechají
zkrachovat českou huť Liberty, která zaměstnávala několik tisíc lidí.
A uvalují podle bruselských not na Čechy další a další skleníkové
poplatky, aby Scholz i Meloniová mohli z jejich výtěžku subvencovat
svoje krachující pracovní místa. A aby český průmysl i zemědělství
definitivně zkrachovaly, a přestaly tak konečně být pro Západ EU i
tou nejmenší konkurencí.



31/46

Neděje se to nijak náhodně. Už v květnu 2022 jsme v analýze MIP
44 informovali, že podle Bruselu mají být v budoucnu Češi a další
Východoevropané už tak chudí, že si nové elektromobily nebudou
moci dovolit kupovat. A jejich výroba se podle představ Bruselu musí
upřednostnit hlavně v Západní EU, protože tam mají být lidé bohatí.
A aby byli, musí se tam pro ně dotacemi přednostně zachraňovat
dobře placená pracovní místa, a vytvářet nová, hlavně při výrobě
elektromobilů.

Kdo Bruselu dobře slouží, bývá jím prebendou obdařen i oslavován.
Fialův Síkela, (STAN), který svou politikou na rozdíl od západních
záchranářů pracovních míst Scholze i Meloniové přesně podle
bruselského manuálu z května 2022  nemilosrdně zaříznul tisíce
dobrých český pracovních míst v ostravské huti Liberty, a rozdrtil
český průmysl i zemědělství vysokými cenami energií, a
skleníkovými poplatky, a zničil relativní český blahobyt
astronomickými řetězcovými cenami dovážených potravin, je nyní
nepřekvapivě v Bruselu oslavován. Síkela, podle Bruselu pochází
(who hails from ) ze středopravé Evropské lidové strany (EPP)
vůdkyně komise EU Ursuly vdL (!), (jak vidíte STAN je v Bruselu
chápán pouze za českou místní pobočku Němci ovládané partaje
EPP!), a očekává se, že bude prosazovat “volný obchod” a “jadernou
energetiku”. Podstatou politiky “volného obchodu” podle Bruselu je
nerušený tok západoevropského zboží a potravin s uměle vysokými
maržemi a sníženou kvalitou na východoevropské trhy. Síkela je v
tomto oboru nekorunovaným evropským králem, protože žádný
polský, maďarský, slovenský nebo jiný východní politik v posledních
letech nepřipustil takové odírání vlastních občanů řetězcovými
maržemi jako on. Pokud jsem si naivně myslel, že žádný český
komisař už nikdy nemůže překonat pověstnou cenzorku Jourovou,
teď v to už ani nedoufám. 

Německo se hroutí, a tak podobně jako Angela “Stasi Erika”
Merklová při předešlé krizi 2007-2013 zařízla evropské
technologické firmy, aby zachránila německé automobilky, nyní nový

https://www.michalapetr.com/mip-44-brusel-zacal-vcera-tvrde-vydirat-cesko-hrozi-zanikem-500-tisic-pracovnich-mist-co-na-to-lidojedi/
https://www.politico.eu/article/josef-sikela-trade-portfolio-european-commission-czech-republic-top-jobs/
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vůdce Germánů Olaf Scholz vymýšlí, koho by v Evropě zaříznul a
podojil, aby mohl zachránit německý průmysl. Historie zachraňované
německé loděnice Mayer Werf krásně ukazuje, jak se německý
průmysl pomalu, ale nezadržitelně, už celá desetiletí propadal.
Mayer Werf v minulém století stavěla lodě pro export evropských aut
do světa, lodě pro přepravu LNG a LPG, a lodě pro přepravu
kontejnerů. Na přelomu století se objevily první vyhlídkové lodě, a ty
rychle vytlačily z produkce všechny ostatní. V posledních letech už
firma staví jen luxusní karibské a středomořské křižníky pro bohaté
důchodce. Tankery, kontejnery i lodě pro přepravu aut se staví už v
Číně, a z ní se také už většina automobilů i zboží v kontejnerech
vyváží. Jak klesá schopnost německého průmyslu vyvážet německé
zboží, klesá i schopnost německých loděnic stavět lodě k tomu
určené. Záchrana pracovních míst v podobě dotovaných luxusních
lodí pro západoevropské důchodce ukazuje obrovský úpadek
průmyslového Německa. Mayer Werf staví nyní lodě pro US
Karibské vyhlídkové rejdaře, a Německo musí Mayer Werf dotovat,
aby v ní byly tyto lodi dokončeny. V USA mohou být spokojeni.
Němci dotují stavbu lodí pro jejich rejdaře a bohaté důchodce, a
ještě budou  Bruselem dotovaní západoevropští důchodci jejich
platícími pasažéry. Vše zaplatí okrádaní a poplatky zavalení
Východoevropané. Mayer Werf je jen vrchole ledovce. Potápí se VW,
BMW, chemický gigant BASF, a nikdy od krize, která vynesla k moci
Adolfa, nebo krize COVID, nebylo v Německu tolik bankrotů jako
letos. Krachují už i firmy, které dodávají pokročilé lékařské přístroje. 

Scholz proto už oznámil, že Německo snižuje podporu Ukrajině, že
Německo vyšetří výbuch Nord Stream, že Německo do výdajů na
zbrojení nově započítá i náklady na údržbu cest a dálnic a další
infrastruktury, aby ušetřilo za nákup zbraní, ale účetně vydávalo 2%
HDP na zbrojení, jak požaduje NATO.  A Scholz už pověřil své
nejbližší poradce, aby vymysleli “přijatelný mír na Ukrajině”, návrh
Minsk 3, a vymysleli, jak do Německa dostat levné energie (Nord
Stream má jedno ze 4 potrubí nepoškozené). Němečtí fanatičtí
protiruští militaristé, jako bývalý nižší NATO komandér, který sběhl

https://en.wikipedia.org/wiki/List_of_ships_built_at_Meyer_Werft
https://www.merkur.de/wirtschaft/insolvenz-beantragen-deutschland-pleitewelle-konjunktur-wirtschaftskrise-wirtschaft-news-zr-93294269.html
https://www.merkur.de/wirtschaft/insolvenz-beantragen-deutschland-pleitewelle-konjunktur-wirtschaftskrise-wirtschaft-news-zr-93294269.html
https://www.dw.com/de/warum-scholz-z%C3%BCgigen-frieden-in-der-ukraine-will/a-70188714
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do politiky, Roderich Kiesewetter, a který už loni v době Zalužného
zpackané letní ofenzívy pomalu viděl ukrajinská vojska v Moskvě, a
přitom obviňoval Západ, že svými malými dodávkami zbraní, a
zejména dalekonosných raket ATACMS, a letadel F-16 zabránil
jasnému ukrajinskému vítězství, nemají žádnou šanci blížící se
kapitulaci Kyjeva zabránit. Protože ekonomika západní EU hovoří
jasně, na válku ani na Green Deal nejsou a nebudou peníze. Oba
nesmysly rozpoutané Eurokraty je třeba okamžitě zastavit. Jinak EU
zkrachuje. 

Analýza bude pokračovat krokem 3. V něm rozeberu velmi
nebezpečný pokus evropských zastánců války proti Rusku, najít
způsob, jak celou válku ještě financovat. Dnes budu večer na TV
Bureš o řadě věcí spojených s Ukrajinou diskutovat s Josefem
Skálou. Pořad najdete ve 20 hodin zde. Na maily odpovím v pátek.
Děkuji za pochopení. 

Je čtvrtek 12. září 04.50 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. Za maily děkuji, četl jsem je, ale odpovídat
budu až zítra. Zatím nebyl čas.   

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

https://www.pravda.com.ua/eng/news/2023/07/26/7412905/
https://www.dw.com/de/warum-scholz-z%C3%BCgigen-frieden-in-der-ukraine-will/a-70188714
https://www.youtube.com/c/PetrBure%C5%A1TV/streams
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Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2092 Mimořádně! Šokující odhalení proč mají Češi i Slováci
platit do Bruselu nové tučné poplatky za benzín, a za krávy! A proč
Západní Evropané ty samé poplatky platit nebudou muset!

11 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Pokračování analýzy “Zelenskyj Kaput?” vyjde až zítra. Včera jsem
se totiž u jednoho tématu tak vytočil, že mi nedalo, abych nesepsal
následující analýzu. Děkuji za pochopení. 

Šokující odhalení proč chce Brusel vyhubit české a slovenské krávy! A
proč bude lidem zdražen benzín!

Jak možná víte, Brusel nedávno vyhlásil válku evropským kravám,
býkům a telatům, protože produkují skleníkový plyn metan. Aby EU
splnila nařízené cíle snížení produkce skleníkových plynů, musí se
stavy evropského skotu drasticky redukovat. Na české i slovenské
farmy tak mají být uvaleny nové bruselské skleníkové poplatky, a ty
mají naše farmáře donutit poslat většinu svých zvířat bez jejich
náhrady na jatka.  Místo chutného přírodního masa a mléka tak mají
být Evropané donuceni konzumovat jeho náhražku, průmyslově
vyrobené “rostlinné maso a rostlinné mléčné výrobky”, údajně stejně
skvělé chuti. Skutečný důvod, proč však Evropané už nemají
napříště konzumovat přírodní hovězí a telecí maso a pít kravské
mléko, jsme odhalili v temných kancelářích nejvyšších bruselských
politiků. A jako vždy jsme přitom zjistili, že Východní Evropané mají
nuceným přechodem na rostlinou stravu opět posloužit zvýšenému
blahobytu Západních Evropanů a bruselských Eurokratů. 

Evropskému parlamentu vládne Malťanka Roberta Metsola. Ta je
bigotní zastánkyní politiky Green Deal a veřejně vychvaluje program
EU Fork to Farm, který má donutit Evropany k přechodu na více
rostlinou stravu, aby se v zemědělství výrazně snížila produkce CO2

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2092-mimoradne-sokujici-odhaleni-proc-maji-cesi-i-slovaci-platit-do-bruselu-nove-tucne-poplatky-za-benzin-a-za-kravy-a-proc-zapadni-evropane-ty-same-poplatky-platit-nebudou-muset/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.reuters.com/business/environment/eu-countries-seek-weaken-livestock-emission-limits-2023-03-16/
https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/E-9-2023-002312-ASW_EN.html
https://www.eunews.it/en/2024/02/07/interview-metsola-green-deal-is-not-for-a-few-if-necessary-it-will-have-to-be-adapted/
https://the-president.europarl.europa.eu/home/ep-newsroom/pageContent-area/actualites/the-common-agricultural-policy-has-transformed-europe.html
https://www.eurogroupforanimals.org/news/farm-fork-strategy-was-designed-make-our-food-system-more-resilient-now-its-time-make-it-work
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a Metanu. Cíle má být dosaženo hlavně novými bruselskými
skleníkovými poplatky uvalenými na farmáře chovající skot, prasata
a drůbež. 

Manžel Roberty Metsoly se jmenuje Ukko a je jedním z
nejmocnějších světových lobbistů. Už roky v Bruselu zastupuje
zájmy americké Royal Caribbean Group. Ta provozuje druhou
největší světovou flotilou výletních lodí, (cruise ship company). A její
výletní lodě jsou velkým světovým producentem skleníkových plynů,
zejména plynu metan. Protože na producenty skleníkových plynů v
námořní dopravě mají být uvaleny bruselské skleníkové poplatky.
Stejně jako na české a slovenské řidiče aut, i pasažéry městských
autobusů, kteří s nimi jezdí do práce. A jako na české i slovenské
zemědělce a hlavně chovatele skotu, prasat a drůbeže. Pustil se
manžel předsedkyně parlamentu EU Roberty Metsoly, která tyto
poplatky adoruje, Ukko Metsola už dávno do své práce, a celé roky
lobboval, aby se tyto poplatky neuvalovaly na plavby námořních
výletních lodí! Podle různých zdrojů Ukko M už svým americkým
chlebodárcům v Bruselu zařídil obrovské úlevy z placení poplatků za
znečišťování ovzduší skleníkovými plyny, které ovšem musí platit
všichni obyčejní Evropané.

Komise EU dokonce nyní posuzuje návrh, aby byl výletním lodím
vyplácen z Bruselského rozpočtu rozdíl mezi cenou “tradičního
paliva námořních lodí” a “ekologicky čistého paliva námořních lodí”.
Schváleny přitom už byly tučné bruselské dotace pro (americký)
průmysl výletních lodí, který Ukko zastupuje. A dokonce i “pravidelné
vrácení veškerých poplatků za skleníkové plyny, které tyto lodě
vypouštějí”.

Vznikla tak velmi komická situace. Brusel a jeho český místodržící
Fiala se už rozhodli ždímat všechny české řidiče i pasažéry veřejné
dopravy, kteří těmito prostředky musí cestovat do zaměstnání, o
poplatky za vypouštění CO2 a metanu při těchto cestách! A přitom
bohatí pasažéři výletních lodí kroužících po Středozemním a
Karibském moři jsou Bruselem za tuto svoji přepravu z placení

https://en.wikipedia.org/wiki/Cruise_ship
https://www.seatrade-cruise.com/environmental-health/clia-europe-s-ukko-metsola-calls-eu-green-deal-and-fit-for-55-an-unprecedented-regulatory-tsunami-
https://www.politico.eu/article/roberta-metsola-lobbyist-husband-ukko-european-parliament-president-transparency/
https://www.politico.eu/article/roberta-metsola-lobbyist-husband-ukko-european-parliament-president-transparency/
https://www.echo24.cz/a/HcS5k/zpravy-ekonomika-zdrazeni-benzinu-a-plynu-green-deal-ministr-dvorak-rusko-slovensko
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navlas stejných poplatků defacto vyloučeni. Ba dokonce jim má být
ještě na jejich dovolenou z Bruselské kasy vyplácen tučný bonus ve
výši rozdílu mezi cenou čistějšího ekologického paliva a standartního
námořního paliva. Češi a Slováci cestující autem, autobusem,
vlakem nebo letadlem na dovolenou do Chorvatska, nebo kamkoli
jinam, třeba k českému rybníku, nebo do Tater, poplatky platit budou,
ale pasažéři výletních lodí ne?! A ještě dostanou refundace za vyšší
cenu ekologičtějšího námořního paliva?! Proč?

Brusel se ještě v roce 2023 chystal od provozovatelů výletních lodí
vybírat ročně poplatky ve výši 600 milionů EUR, (15 miliard CZK).
Leč Ukko udeřil a důrazně připomněl západním Eurokratům, že
společnosti provozující tyto lodě “drží evropské loděnice nad vodou,
aby nezkrachovaly”. Margaritis Schinas, komisař EU za Řecko, třeba
obdržel Ukkovo písemné varování, že jeho chlebodárci mají nyní v
Německu, Francii, Itálii a ve Finsku objednáno celkem 17 výletních
lodí za 15 miliard EUR, (375 miliard korun), a ty by mohly být
zrušeny.  Jak vidíte, západní průmysl je nedotknutelný. Skleníkové
poplatky z amerických a západoevropských výletních lodí se vybírat
nebudou, protože by se potom musely zavřít nejen západoevropské
loděnice, ale i západoevropské ocelárny. Zatímco v ČR letos nechal
asociální Eurokrat Fiala zkrachovat ostravskou huť Liberty a tisíce
lidí přišli o práci. V Itálii tamní vládkyně Meloniová pomocí vládních a
bruselských dotací zachránila ocelárnu v Tarentu před krachem. A
její ministr obchodu Adolfo Urso přitom před zaměstnanci hutě
hřímal, “aby mohl existovat italský loďařský průmysl, musí existovat
italská ocelárna v Tarentu“, (podrobně v MAP 1928). Fiala svého
ministra Síkelu (STAN), který českou ocelárnu nezachránil, poslal za
odměnu do Bruselu. A oba společně ale na české autobusy i
kamiony už uvalily bruselské skleníkové poplatky, a na občany ČR je
připravili k uvalení! 

Jedna jediná výletní loď spalující plyn LNG, (starší lodě se na tento
typ paliva přestavují, neboť je vypuštěno méně CO2), vyprodukuje
za rok tolik metanu jako 10 500 krav. Loni už bylo v EU provozováno

https://www.dnv.com/expert-story/maritime-impact/managing-financial-risk-of-EU-ETS-in-the-cruise-industry/
https://en.wikipedia.org/wiki/Margaritis_Schinas
https://www.politico.eu/article/roberta-metsola-lobbyist-husband-ukko-european-parliament-president-transparency/
https://www.michalapetr.com/map-1928-z-bruselu-vcera-unikl-tajny-dokument-putin-plus-8-fiala-minus-11-proc-je-fialu-treba-okamzite-vymenit-je-tak-dokonale-jasne/
https://transport-logistika.cz/zpravy/silnicni-doprava/poplatek-za-produkci-emisi-co2/
https://www.transportenvironment.org/uploads/files/The-return-of-the-cruise-June-2023.pdf
https://www.dnv.com/expert-story/maritime-impact/managing-financial-risk-of-EU-ETS-in-the-cruise-industry/
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26 výletních lodí na LNG, (273 tisíc krav), ale další se staví, a nebo
mají přestavovat na LNG. Celkem bylo v EU v provozu jen pod
hlavičkou největšího sdružení provozovatelů výletních lodí 272 lodí.
Flotila se má do roku 2027 zvýšit o 15%. Hypoteticky se dostáváme
díky přestavbám lodí na LNG k počtu 300 lodí, které vyprodukují
stejně metanu jako 3 150 000 krav! K 30.6.2024 se v ČR přitom
chovalo jen 589 452 krav! 40% lodí objednaných k červnu 2023 už je
stavěno s pohonem spalujícím LNG. Starší lodi vypouštějí obrovská
množství skleníkových plynů na bázi CO2, a nebo na bázi Síry. Jen
218 výletních lodí křižujících po evropských vodách v roce 2020
vypustilo 4.4 krát více sloučenin síry do ovzduší než všechna
evropská auta dohromady! V Barceloně 106 těchto lodí jen při svých
krátkých návštěvách tamního přístavu vypustilo do vzduchu 3 krát
více sloučenin síry než všech 532 tisíc barcelonských aut vypustí za
rok. V roce 2022 vypustilo 218 výletních lodí v EU celkem 8 126 036
tun CO2. 

Kdo jsou hlavní pasažéři těchto výletních lodí? Němci, Angličani a
Irové, Italové, Francouzi, Španělé, Rakušani, Švýcaři, Norové a
Holanďani. Pasažéři z ostatních zemí EU jsou statisticky
nevýznamní. Opět je tak krásně vidět, jak šéfka evropského
parlamentu Roberta Metsola a její manžel Ukko společně prosazují
typickou bruselskou politiku – chudé Východní Evropany odírat ve
prospěch bohatých Západních Evropanů. Lukrativní pracovní místa
na Západě EU chránit a podporovat, na Východě EU likvidovat. 

Jan Farský, Eurokrat-poslanec za STAN vyškolený nedávno v USA,
16. července 2024 o opětovném zvolení Roberty Metsoly do čela
parlamentu EU spokojeně napsal: “Získala 562 hlasů, ke zvolení
stačilo 312. Zvolení bylo očekávané. Konsenzuální, komunikující,
energická, vstřícná. A jako předsedkyně europarlamentu se v
minulých letech osvědčila.”.

Jistě tak už chápete, proč budou muset Češi, Moravané i Slezané do
Bruselu platit poplatky za CO2 z benzínu. Naši zemědělci poplatky
za to, že pěstují domácí zvířata. A proč mají být české krávy

https://www.dnv.com/expert-story/maritime-impact/managing-financial-risk-of-EU-ETS-in-the-cruise-industry/
https://vdb.czso.cz/vdbvo2/faces/cs/index.jsf?page=vystup-objekt&z=T&f=TABULKA&skupId=2584&katalog=30840&pvo=ZEMDSKOT01&pvo=ZEMDSKOT01&evo=v1507_!_ZEMDSKOT01-MR_2&c=v3~7__RP2024PP1&v=v702__DRUHHZVIRE__132__7
https://www.transportenvironment.org/uploads/files/The-return-of-the-cruise-June-2023.pdf
https://www.transportenvironment.org/uploads/files/The-return-of-the-cruise-June-2023.pdf
https://www.transportenvironment.org/uploads/files/The-return-of-the-cruise-June-2023.pdf
https://www.statista.com/statistics/768282/liveaboard-passengers-european-nationality/
https://www.facebook.com/farskyjansemily/photos/roberta-metsola-byla-prav%C4%9B-zvolena-p%C5%99edsedkyn%C3%AD-evropsk%C3%A9ho-parlamentuz%C3%ADskala-562-/1037827547703031/
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vyhubeny?  I proč mají moravské ocelárny i celý náš průmysl
zkrachovat. Aby bohatí západní Evropané mohli na výletních lodích
bez poplatků za znečišťování ovzduší nadále levně křižovat svět. A
aby obyčejní západní Evropané nepřišli o svou práci v ocelárnách a
loděnicích. A aby si rodinní příslušníci všehoschopných Eurokratů
mohli přivydělávat slušné miliony EUR k “chudým” platům svých
příbuzných euro-úředníků a euro-poslanců. 

 
Je středa 11. září 04.58 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. Za maily děkuji, četl jsem je, ale odpovídat
budu až zítra. Zatím nebyl čas.   

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech.

MAP 2091 Zelenskyj kaput!? Ksenia Judajeva, Putinova globální
finanční čarodějka, míří na přání globálních bankéřů a se svolením
US administrativy převzít vysokou ředitelskou funkci ve
Washingtonu. Sankce na ni ukončeny! Kyjev zuří! Delegace
nejvyšších globalistů míří na oplátku za Putinem. Válka končí!?

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2091-zelenskyj-kaput-ksenia-judajeva-putinova-globalni-financni-carodejka-miri-na-prani-globalnich-bankeru-a-se-svolenim-us-administrativy-prevzit-vysokou-reditelskou-funkci-ve-washingtonu-sa/
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10 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Jsem zvědav, jak budou česká vládnoucí fialová politická smečka a
její média reagovat na současný překotný vývoj událostí spojených s
dramaticky klesající  západní podporou války na Ukrajině. Po sérii
katastrofálních letních porážek kyjevské branné moci na Donbase, a
po raketové likvidaci ukrajinské energetiky, začalo být hlavním
globálním finančníkům úzko z množících se červených čísel v jejich
účetních knihách. Západní ekonomika se pod tlakem společenstva
BRICS a díky vysokým cenám energií a v důsledku sankcí hroutí, a
finanční požadavky kyjevského režimu přitom den za dnem jen
dramaticky rostou, aniž by desítky miliard pumpované tamní
Soldatesce přinášely nějaký viditelný efekt v zadržování rostoucí síly
vojsk moskevského Gosudara. Situace se pro globalisty stala
neúnosnou, a tak začali rázně jednat. V dnešní analýze jejich
poslední 3 šokující kroky rozebereme. 

(1) Krok první 

Washington už v dubnu 2022 zařadil Putinovu druhou nejvyšší
finanční čarodějku, globální bankéřku Ksenii Valentinovnu
Judajevovou na zvláštní sankční seznam OFAC, aby se jí tak pomstil
za výtečný způsob, jakým řídila společně s Nabiullinovou chod
ruských financí a ekonomiky. Včera ovšem nejvyšší ústředí
globalistů sdělilo dvě překvapivé informace. První – Putinova
finanční čarodějka Ksenie Judajeva převezme k 1. listopadu funkci
výkonné ředitelky MMF se sídlem ve Washingtonu. Druhou – MMF
obnovuje spolupráci s Ruskem, která byla v roce 2022 sankcemi
přerušena, a vysoká delegace MMF bude ve dnech 16. září až 1.
října vést rozhovory v Moskvě.

https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://sanctionssearch.ofac.treas.gov/Details.aspx?id=36386
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Vladimír Putin a jeho globální finanční čarodějka Ksenia Judajevová při
jednání s G-20. Zdroj – Prezidentská kancelář Ruska. 

Administrativa USA si nad oběma událostmi diplomaticky umyla ruce
a dala neoficiálními kanály oficiálně vědět, že MMF, ve kterém mají
Američané hlavní slovo, není vázán žádnými US sankcemi, a tak
nebude sankciována ani Judajeva, a může se volně pohybovat po
USA, OFAC sankce-ne-sankce. Protože ve světě globalistů se nic
neděje náhodně a bez příprav. Sankciovaná Judajevová už v září
2023 odstoupila z funkce 1. náměstkyně šéfky ruské centrální banky
Elvíry Nabiullinové, a stala se jen její 1. poradkyní se stejnými
kompetencemi.  Tento krok se v kuloárech hodnotil, jako Putinův
vstřícný krok globalistům vedoucí k budoucímu bezproblémovému
zrušení amerických osobních sankcí vůči Judajevové. A pár týdnů
po přejmenování funkce Judajevové už do Kyjeva dorazila neméně
vlivná US miliardářka a globalistka Penny Pritzkerová, hlavní
Bidenova zmocněnkyně pro Ukrajinu, a začala tam všechny důrazně
upozorňovat, aby “začali rychle přemýšlet, jak budou svou válku
financovat, až ji přestanou financovat USA“. A protože ani v Kyjevě
nejsou všichni takoví absolutní ignoranti jako ve fialové Praze, tamní
globalista Timofyj Mylovanov, člen prezidentské Rady obnovy
Ukrajiny, včera vyhlásil: MMF rozhodl, že Putinova invaze skončila, a

http://en.kremlin.ru/events/president/news/18342
https://cs.wikipedia.org/wiki/Elvira_Nabiullinov%C3%A1
https://www.michalapetr.com/map-1836-bitva-o-pokrovsk-pokud-cil-putinovy-zimni-ofenzivy-padne-spadne-cela-ukrajina-gorudarovi-do-klina-gargamelova-analyza/
https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%9C%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2_%D0%A2%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%84%D1%96%D0%B9_%D0%A1%D0%B5%D1%80%D0%B3%D1%96%D0%B9%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%87
https://www.michalapetr.com/map-1836-bitva-o-pokrovsk-pokud-cil-putinovy-zimni-ofenzivy-padne-spadne-cela-ukrajina-gorudarovi-do-klina-gargamelova-analyza/
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my se máme vrátit k normálním vztahům. Ačkoli Mylovanov použil
pro svůj text zřetelný sarkasmus, je jasné, že přesně tímto směrem
se plány globalistů nyní ubírají. Ostatně Mylovanov včera potvrdil, co
si už v Bruselu štěbetají i všichni vrabci na každé střeše:
Washingtonský MMF i bruselská ECB společně trvale vetují všechny
pokusy zabavit ruských 300 miliard dolarů zmražených na západních
účtech. Peníze jsou pro ně na prvním místě, morálka ani
spravedlnost je nikdy nezajímá.

(2) Krok druhý a třetí rozeberu v zítřejší analýze, dnes bych to už
nestihnul. 

(4) Update k raketovému úderu na Poltavu ze 3. září

Poltavská média včera přiznala tyto zabité příslušníky ukrajinské
armády při raketovém úderu na vojenské komunikační učiliště:

1 podplukovník, asistent náčelníka vojenské vysoké školy
1 podplukovník, psycholog, profesor vysoké vojenské školy
1 major, hlavní inženýr technického oddělení
1 seržant, instruktor čety pro výcvik komunikací
1 poddůstojnice, vedoucí telefonního střediska
1 poddůstojník, rádio-operátor polního komunikačního centra
1 kadet výcvikové čety
18 dalších vojáků různých hodností a funkcí, knihovník, radista,
řidič, spojař, a z nich dvě další ženy – vojákyně. 

Seznam s fotografiemi padlých ze 3. září najdete zde. Ze seznamu
vyplývá, že nejméně polovina obětí byla vojáky, a že tedy Rusové
jednoznačně zasáhli vojenský cíl. 

Je úterý 10. září 04.38 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně 10
tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly
by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od
srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše

https://www.michalapetr.com/map-1836-bitva-o-pokrovsk-pokud-cil-putinovy-zimni-ofenzivy-padne-spadne-cela-ukrajina-gorudarovi-do-klina-gargamelova-analyza/
https://www.michalapetr.com/map-1836-bitva-o-pokrovsk-pokud-cil-putinovy-zimni-ofenzivy-padne-spadne-cela-ukrajina-gorudarovi-do-klina-gargamelova-analyza/
https://poltava.to/news/77950/
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analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. Za maily děkuji, četl jsem je, ale odpovídat
budu až zítra. Zatím nebyl čas.   

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech. 

MAP 2090 Analýza: Syndrom tokajícího Řehky? US nukleární
experiment PTP-2 v Praze? Jaderná válka podle agenta StB Pávka,
nebo jaderný mír podle ředitele CIA Burnse?

9 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Když v březnu na Šumavě začnou tokat krásní a chránění Tetřevi
Hlušci, zvýší se jim hladina hormonu testosteron na 100 násobek
normální hodnoty, a začnou být agresivní, a v tomto transu dokonce
napadají i lidi. O kolik se zvýšila hladina testosteronu náčelníkovi
generálního štábu AČR generálovi Řehkovi, když na jaře začal tokat
s poslankyní za STAN, sice není přesně zjištěno, ale zdá se být
evidentní, že jeho agresivita a nebezpečí, které představuje pro
životy českých občanů, se nebezpečně zvýšily. Generál Řehka totiž
včera u Moravce veřejně tvrdil, že by se Ukrajincům mělo povolit
západními raketami začít ostřelovat do hloubky ruské území. A že se
jaderné odvety bát nemusíme, protože Rusové sice pořád haraší

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
https://www.michalapetr.com/map-2090-analyza-syndrom-tokajiciho-rehky-us-nuklearni-experiment-ppt-2-v-praze-jaderna-valka-podle-agenta-stb-pavka-nebo-jaderny-mir-podle-reditele-cia-burnse/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.sumava-modravsko.cz/lesy/tetrev-hlusec.html
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-politika-poslankyne-opltova-odmita-ze-by-kvuli-vztahu-s-rehkou-byla-ve-stretu-zajmu-251518
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-rehka-nemejme-strach-z-eskalace-rusove-jen-vyhrozuji-40487174#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box&source=hp&seq_no=3&utm_campaign=&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
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jadernými zbraněmi, ale jak ukázala Zelenského letní invaze do
Ruska, použít se je neodváží, ač byla invazí překročena ruská
červená linie. 

Den předtím, než tokající český generál Řehka vyhlásil, že z ruské
jaderné odvety, za jeho pomatené nápady ostřelovat Rusko
hloubkovými raketami, mít strach netřeba. Prohlásil ředitel CIA Bill
Burns v přítomnosti ředitele MI-6 Richarda Moora, že už na podzim
2022 existovalo “skutečné riziko”, (“genuine risk”), že v důsledku
prolomení ruských obranných linií u Charkova, Putin nařídí použití
ruských taktických jaderných zbraní. A je obecně známo, že už v
listopadu 2022 se v Ankaře sešli ředitel CIA Bill Burns a ředitel ruské
SVR Sergej Naryškin, a otázky nepřekročitelných červených linií,
které štvou tokajícího Řehku, spolu důkladně probrali. A že od té
doby jsou prostě některé vojenské akce pro Zelenského režim tabu,
a Washington je nepovoluje, ač si v Praze v transu leckdo toká. 

Proč však z Prahy, tak najednou, aby se překročily červené linie a
Ukrajina mohla začít dalekonosnými raketami ostřelovat Rusko, aby
se empiricky zjistilo, zda to spustí ruskou jadernou reakci, společně
tokají Petr Pavel, Jan Farský, Danuše Nerudová, Karel Řehka a
další proameričtí Fialové, když už i mluvčí Pentagonu jejich
argumenty vyvrátila. Je navýsost podezřelé. A doslova to připomíná
okolnosti první umělé jaderné reakce na světě, známé jako
experiment Piglet, Tigger and Pooh z 2. prosince 1942. (Zdroj na
Petr Pavel)

Když Enrico Fermi a další vědci řešili záhady konstrukce jaderné
bomby, bylo nutno nejprve stanovit, kolik štěpného materiálu je třeba
dostat do určité potřebné blízkosti, aby se sama spustila jaderná
reakce. Výsledek nebylo možné logicky odvodit, ani vypočítat, a tak
musel nastoupit experiment Piglet, Tigger and Pooh. Ve 3.36
odpoledne vědci na squashovém kurtu chicagské univerzity začali
do hromady 40 tisíc grafitových bloků naskládaných do tvaru krychle
o výšce dvou osob vkládat bloky uranu a pomocí tří Geigerových
počítačů, nazvaných Prasátko, Tygr a Pú, měřili růst produkce

https://edition.cnn.com/2022/11/14/politics/cia-director-bill-burns-russian-counterpart/index.html
https://en.wikipedia.org/wiki/Sergey_Naryshkin
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/europarlament-farsky-borrell-zbrane-kyjev-valka-na-ukrajine.A240906_143546_domaci_tbr
https://www.michalapetr.com/map-2087-plan-botas-putin-i-washington-si-vcera-uz-zacali-nezvykle-notovat-plan-botas-zrejme-uspel-analyza-planu-botas-iii-cast/
https://nazory.aktualne.cz/komentare/rusko-je-slabsi-nez-ze-sebe-dela-a-spojenci-by-meli-ukrajine/r~2f0e238266a711efb589ac1f6b220ee8/
https://chem.libretexts.org/Courses/Furman_University/CHM101%3A_Chemistry_and_Global_Awareness_(Gordon)/06%3A_Nuclear_Weapons-_Fission_and_Fusion/6.04%3A_The_Manhattan_Project_-_Critical_Mass_and_Bomb_Construction
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neutronů, kterou zvyšující se množství štěpného materiálu ručně
vkládaného do grafitové hromady vyvolává. Bezpečný průběh rekce
byl řízen třemi kadmiovými tyčemi zasunovanými do reaktoru. První
byla automatická, řízená na dálku. Druhá havarijní, připravená k
okamžitému manuálnímu zastavení nukleární reakce. A třetí, rovněž
ručně, ovládal fyzik Georg Weil. Ten ji po vložení uranu vytáhnul,
čímž v hromadě grafitu vyvolal první umělou štěpnou reakci, a potom
ji zase zasunoval a vysunoval, aby se dalo přesně vypočítat, kolik
uranu 235 bude třeba k výrobě jedné atomové bomby. Celá
konstrukce hromady grafitu i množství použitého uranu vylučovaly
jaderný výbuch, nevylučovaly však úplně, že se štěpná reakce
vymkne kontrole a radioaktivitou zamoří své okolí, a ozáří vědce. 

Enrico Fermi, na fotce v červeném ovále, šéf jaderného experimentu PTP
provedeného v USA 2. prosince 1942.  Experiment PTP měl za cíl

empirickým způsobem zjistit, jaká je hranice, za níž následuje jaderná
exploze.  40 tisíc grafitových bloků nutných pro složení krychle, v níž

experiment PTP proběhl, na fotce vlevo. Odpověď na otázku, zda má být v
ČR nyní proveden americký jaderný experiment PTP-2, aby Washington

experimentálně zjistil, jakou Putinovu červenou linii nelze překročit, aniž by
byla spuštěna ruská nukleární reakce, najdete v naší analýze MAP 2090.
Experiment PTP byl proveden, protože výsledek nebylo možno ani logicky

odvodit, ani vypočítat. Kterou Putinovu červenou linii nelze bez jaderné
odvety překročit, také nelze logicky ani odvodit, ani vypočítat. Náhoda? 

Základním principem jaderného experimentu Prasátko, Tygr a Pú,
bylo zjistit kritickou červenou linii, po jejímž dosažení začíná jaderná
reakce známá jako výbuch jaderné bomby nebo hlavice. Protože

https://www.energy.gov/ne/articles/10-intriguing-facts-about-worlds-first-nuclear-chain-reaction
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tuto hranici nebylo možné rozumově odvodit ani vědecky vypočítat,
musel nastoupit relativně bezpečný vědecký experiment. USA daly v
posledních měsících nejen ústy ředitele CIA Burnse několikrát
najevo, že překračovat ruské červené linie, je nebezpečné, a může
to vyvolat jadernou eskalaci. Zároveň však zarytě tvrdí, že Ukrajinu
budou podporovat, a ruskými červenými liniemi se nenechají
zastrašit.

Jak však bezpečně zjistit, která z ruských červených linií je ta
nepřekročitelná, když po jejím překročení už hrozí konečné
vyhlazení Američanů? Jedině pomocí opakování relativně
bezpečného experimentu Prasátko, Tygr a Pú. A podle jeho
hypotetického manuálu tak mohou být Řehka, Nerudová, Farský,
Pavel i další předurčeni, aby jako Georg Weil řídili metodou pokus
omyl průběh jaderné eskalace s Ruskem. Když se eskalace vymkne
kontrole a konečná červená linie bude překročena, konstrukce nové
hromady toxického pokusného materiálu Nerudová, Řehka a spol. je
pro USA bezpečná. K jaderné explozi v důsledku dosažení červené
ruské linie dojde maximálně v Praze. Washington tak bude mít
empiricky zjištěnou ruskou nepřekročitelnou červenou linii, a bude ji
dodržovat, a podle nové smlouvy o pobytu svých vojsk na českém
území, sem může snadno poslat své chemické a radiační jednotky,
aby prozkoumaly zdravotní stav experiment přeživšího obyvatelstva.
A aby jménem míru dekorovaly hlavní hrdiny experimentu Prasátko,
Tygr a Pú II, vysvobozené obětavými americkými vojáky z hlubokých
českých vládních a armádních krytů, kam se včas schovali.
Komické? Nikoli – Tragické! 

Je pondělí 9. září 04.52 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. Za maily děkuji, četl jsem je, ale odpovídat
budu až zítra. Zatím nebyl čas.   
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Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech. 

 
 

https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs

